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ADMINISTRATIVE DATA

PH 672-C-TE furnished additional information concerning
ANGELO BRUNOts: association with ILa Cosa Nostra; however, it is
not being set ocut herein at this time. When circumstances more:
conducive to a proper Lﬁt“f?¢ew are present, detailed information
concerning ANGELO BRUNO will be obtained from PH 672~C»TE and
will be reported. .

The following information was obtained from PH 614 CmTE
and is of such a sensitive nature that it is not being included
in the body of this report:

Informant advised that on 1/6/64 "ANGELO BRUNO gave

RALPH SGHWART” '$5,000 in ten-dollar bills to convert to bills of
higher denominations. SCHWARTZ went to the First Penns ylvania

- Banking and Trust L@mpanyg Seventh and Wolf Streets, Philadelphia,‘

Pa., for the purpose of converting the ten-dollar bills to
fifty-dollar bills., Subsequeéntly, SCHWARTZ returned with the
,fifty—dallar bills to the residence of ANGEI@ ‘BRUNO,

) - Inf@rm@nt further s%ated tmat BRUNO LOQK SCHWARTZ to
his bedroom, the back room, second fleor, of hils residence, where
he took $800 in five-dollar bills and $100-in one-dollar bills
from a leather box, which was then located on the dresser.
 SCHWARTZ departed BRUNO's rbbig@wwﬁg and converted these bllls

to higher denominations’ a¥ g bank locited at Broad-and Snyder
Avenue, Philadelphia, Pa., where he obtained 9 one-hundred-dollar
bills, Subsequently, aceording t@ in E@ﬂmantg SCHWARTZ returned
t@ the EBRUNO residence, and g@v* BRUNO the $j®@

Toformant @g@i ~aavi

E : ﬁhzt on’ 1’22/649 ANGELD BRUNC
gave RALEH SCHWARTZ $1,000 1nm &mall bills, whi@% SCHWARTZ
brought to.the Broad Sirest Trust Company and elevabted. them

to bills of higher denominations.. .SCHWARTZ cbtained $700 in.
fifty-dollar bills and 3 @neﬁpundW”d“dujlar bills, which he .
returned to ANGELO BRUNO, & BE
and accepted the highsh & Uﬂi&xui@gb whlle on th@ pr miS@s of
ALF@NS. MAIORIELIO!'s barber shop.
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ADMINISTRATIVE DATA (@ONT'D).

Informent advised that on 2/6/64, ANGELO BRUNO gave
RALPH SCHWARTZ & paper bag, containing $2,500 in five-dollar and
ten-dollar bills. Subsequently, SCHWARTZ took this money to the
First Pennsylvania Company, Fifth and Bainbridge Streets, '
Fhilladelphia, Pa., where he elsvited them to higher denominations.
SCHWARTZ obtained $1,000 in ene-hundred-dollar bills and
$1 500 in fifty-dellar bills,

Later, during &he same dayg 'ANGELO BRUNO gave RALPH
SCHWARTZ, while at the Penn Jersey Vending Company, $2,000 in
ten-dollar bills to ‘take to the Bredd Street Trust Company for
the purpose of elevating them to higher denominations. - SCHWARTZ

d4d this for BRUNO, and received) $1,000 in one -hundred-dollar

bills and $1,000 im fifty-dollar bills.

Lﬁi@rmant advised that the first transaction took place
at appraximwtaly 10:40 a.m.; the sscond at 11:10 a.m.; and then;
again, at 12:00 toon, -ANGELO BRUNO gave RALPH- SCHEWARTZ,. while

Ariving ground. in’ BRUNJ'S autum@%iles $3,000. in ten-dollar bills,
2,500 in £fifty-dollar bills, which SCHWARTZ eélevated to

5,500 in one<hundred-dollar bills at Fifteeﬁuh and Chestnut
St?@etsg PhiladelpbgagiPa,

I@f@wmur+ advised that at approximately 12 35 p Moy

while in the stock room at ths Penmn Jersey Vending Company,
BRUNO counted out $10,000, and separated the bills into

@n@ébundr@ﬁadulldr and fifty-dollar denominations.

RUSSELL A, BUFALING: -

Iu1©rmant advised on 1?/18/639 AIE H@FEEERG telephoni-
cally contac tad- RALFH.-SCHWARTZ for the purpose. of telling him
that RUSSELL BUFALINO: quli be in Philadelphia; Pa., on Friday,

-12/22/63, for. the purpose of ‘seeing an attorney in Philadelphia

concerning a real estate deal,

- D =
COVER PAGE .




R 92-kih

. : ' ‘ “
, - ,~ADM$NIS@RA%$VE:DATA'LGQHT&HQ,

~prar@mentsg Philadelp%iap Pa,_ At appr@ximately the same time
. BRONO “and SCHWARTZ arrived; RUSSELL. ‘BUFALINO arrivéd in'a

-'.Cadilla@g and E@?QL¢M© ala@ prmyeeded ta H@EEBERG'S apartment.

Inf@mamt stated that BRUNO and B

UTALIN@ spoke-at. o

- dength 0@n©erning ‘ANGELG. BRUNO's involvement in the' currént
:exdgﬁti@n~afv@nﬁpira@y ¢ase in which he 18 one of the. defendants,
CInformant advized that. RUSSELL BEFALINO and- BRUNO spoke '

: c@nsiderably in Itallan, -

- while with BRUNO, he was under the definite impréssion that 5“?/94/03
AuANﬁELG Bﬁﬂmu was sup@ri©r t@ BUFALINO An criminal a@tivitiea. spge’r*

/2V 7t o

ZLEC

L Informamu/stat@d that BUFALIR@ told BRUN' ﬁhat he . ‘LfZ% D

.;"had a C@ngr@3$man who. was elese” to Presiden _ (22' DpoNE

~id@ntifi&d this. Congressman as the "guy! who: ‘toolkk Co , N /y %0
MNSTS WALTEBS' place.  BUFALINOG. identified tbis<§ PEON T f”b‘ f54

Ta L'U M&REJLISwUH”

) Subseqa@ntlyp SiﬁNAHTZ dP@V@ BﬁJNO te the BRUN@ residen@e on
"Snyﬁe% ivenues . "

while becguge the KENNEDY infiuence weuld be.diminishing, . - ﬁfﬁfzr/?g////
/‘ﬂ,ﬂr/ud/f ,9»&7”9’/65 DECENSED)  COMCRESS I[N 7 5

-\

T@f@rmant;@-mm@nt@ﬁ ‘that from the. demean@r of BUFALINO‘,//p ol

SR TR be wes & ' former State Senator,” BUFALINO. also i LA
indi@ate@ to BQ; Jathat things will be 2ll" right in.a 1ittle ‘”

—-TInfornant-stated THAE ‘he'pe 1eved the . primary purpese <
6f BUFALINO's wisit £6" Philwdﬁlphia Was to discuss with BRUNG a -
real estate trans a@t lom. ﬁngaved in by BUFALINOa ABE H@QVgggGg ‘and 1>,@3

Yt at appr@ximately 12°1Q;§Lm5551_;
28 »»H.u S . @m *I“ ing

i and yere observed 1n. bGHWARTZf“i
> informant, drove BUFALINO to"

the - Warmi@ ﬁp*ﬂlp Phiiadﬂlphiagw?éag ‘wWhere’ BUFALINO was' sbaying,j

= EU.~
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Informant stated. that: whil@ BUFALINO ‘and BRUNO weﬁe in
~the aut@m@bile with SCHWARTZ, they ‘conversed completely IR
©Italian, Informant statéed that BUPALINO asked BRUNO; Did you .
se¢ cerbaln p@@pl@ in~ Italy““ ‘and ERUNO responded by saying that
- "he" did mot want to be seen with ERUNO because "I guess he was
~afraid to be. seen. with me“in’ Ital‘ jécause of ‘BRUNO's present
diffieulties,  'BYFALINO said; "How about those guys. We took
him to Detroit, Chisage; shewsd him a g@@d time in New York;: and'
pu+ him ‘on the . b@@t and th@&s th@y are. afraid o be g2eéen with
you, '

' iﬁ@ inte 1ligence infeormation avallable at Philadelphia
“would tend to indieat @,th at EUFALINO and. BRUNO were speaking here
about ANGELD BRUNOYS cousin,’ “AI@ SERD SINATRA a resident of
Villalba, - b@ﬂﬁﬂwi§;@@ag*wio4

o Aﬁf©rmuﬁ* “dviﬁbd that on 1/8/64 “RALPH SCHWARTZ was
in ke ide contact: with ABE: H@WJ”J”GQ wWho infarmﬁd SCHWARTZ
tﬁat RVQSELL ‘URALINN Wwag en route to’ Philadelphia, Pa., in his
privatelyw@wn“ﬁ'“u%@mubil@ fr&n N@W X@rks N Y., and. Want@d to
confer with JRJMJ, ce »

. : Au Ab@“ﬁxiMthTV 326 .5 m,9 .same. date, HOFFBERG ‘again
,@@nta@@ed SCHWARTZ: ahd told him. that BUFALINOG was at his
_ap@%fMQnt, Saﬁﬂﬁh‘v @ulgyfi t%ig m@ﬁﬂ@ge L@ BRUHG sh@rtly
vh@:zs@a @ZD 6 . e

1iﬁ0 dreVe
WTBEB ¥te apartment, 19th- and
2. - At this time, RU%SELL
nd . SCHWARTZ were: present’ in

2 together with oxe AL, FLORAD whom inf@rmant
vdebrib@ﬁ ag gh@ operator. of th@ f]ub Fl@f@ntine, 47?1 Glen Oak
Avemueg E@?simurgg Rﬁo-v

' . A% 'a lf@ximat@ly %ﬂﬂ@ m.g SGQWABTZ and 5
in bﬁTWART?’ vedle
Spruce ¢ 368, adelp!
‘,@Fﬁa&ﬁQq ABE EQFTBF BI

' - ESEAIIN@-told ERT‘” and t?b @thep@ that FLORA was £
,fighc pr@m@%*r in Baltimore, and he dsgired 6. .obtain. the. clesed
eireult ts Evﬂgj@n‘rigmts Por théaters in~ Baltimore, Md., for'

the LIST”N = CIAY fight, Pwem c@mvgy@aﬁi@ng inf@rman@ determined :

=, E anl
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ADMINISTRATIVE DATA (C@NTSD)

AHEARN currently has these rights for the fight

that ong¢ GOLDZE A
ST e r=EFa that it was BRUNO's impressicn that

in Wash “g' D

HERMANITE LOR, Fhiladelphia Top Hoodlum and Philadelphia fight
'promuﬁﬁ% “hiad the authority to grant these rights for the ’
LISTON -~ CLAY fight. BRUNO instﬁuut@d RAITH SCHWARTZ to contact
HERMAN TAYLOR,

STHWARTZ contacted TAYIOR; and, .then, BRUNO took the
teélephone, and informed TAYLOR thaﬁ."e was sending two frignds. ~
over to see him, bubsEq ently, AL{FLORA and RALPH SCHWARTZ went
6 HERMAN TAYLORIS office, wheypd TAEVLUR, SCHWARTZ, and FLORA
conferred privately. ' E //”’/r

o . PAYLOR informed FLORA that he had nothing to do with
granting the television rights for the LISTON - CLAY fight; but
confirmed that hé has promotional rights for the fight in

Atlanti@ City, N. J.3 uawden, N J.3 as well as. Pittsburghg Pa.

”»WAXLQH Su&fqi gh@ TUTHU SOLFER, was - handling the promotion
of the fight in Atlantic by, SRS R VL L5 ONEY . was handling.
1% in Pittsbupgh, Pa,s,@nd 2 man; unid@n Fied by TAYLOR, was
haﬂdliw% the promotion in Camden, W. J.. TAYLOR also said that
AHEARN "doss no¥ ¥now it yc*” bub ke will not have the . -
promotional rights in Washington, D..C., because néwspaper .
ecolumnist @ﬁ;s»‘”&RSQM is @btxuﬁinb these rights for the benefit
of the Big Brothers adssociation w.N@@hiﬁgt@mg b, G.3 Silver
Spring, Md.; and. vifulkg Va, - o T

oL N “
WAZLVR sug@@aﬁvi m%at L"@y @@Ht&ut SAMTEL SAPEY
v mw‘Y@fk, N. Y%
rumning all. righ?s '

Yff wf Uhﬁ gr, Eagz L%
o —
“s"?i@hﬁ, : _

e ﬁubsuquﬁn+1yg imf@rm&hv aﬂvisedg bGHWARTZ and FL@RA

sturned to HOFFRERD'S apartment, end informed BRUNO of thair

meeting. BRUED. thér gtated that he would see the "little guy”
 (FRAN& PAEERMJ) "tomorrow night” (1/9/64).

- @
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ADMINISTRATTVE DATA (CONT'D)

D told FLORA at this time to return to Baltimore,
and thatb h@ moula hear from PRUNO at a later date, FLORA ’

departed frmediately in order to cateh the €:00 p.m. "Congressional"
from Pn_...g.g.«”"/—’lp"‘iag 8., bo Balbtimore, Mi. .

28t FLORA -came from New York,

T rOWJ@mallymawn@d Cadillac.

Informant amvi ed tn&u w&jl. TFEERG's apartrnent; BUFALINO

. and BREUNO con | out. five minutes in HOFFBERG!s
bedroon, speakimg”@ﬂ@irﬁly iw Ltalm;u"’ﬁmf@rmant further advised

that BUFALING indicated he was wreburning homs during the night

of 1/8/64,

Informant fursher lesrned
N. Y., as a passenger in. ]

RANCHIAND UORPORATION:

| Infor@ant dﬁ“ngéd"dn‘lf/“w/63 that ANGELO BRUNO gave
RALPH SCdWh“ﬁa a @hwwka written by the Commenwsalth Land Title
‘Insurana@ Gcm@mmyg on the Providsut Tradesmens Bank. Account
Number ¢ 137-31% S, dabted 1@/17/63) mads to the ordeér of
SAMUEL MOONBIATE, Attorney . for SUE BRUNO, in the amount of
$10,000, for repaymsnt of a lean on pwﬁp@rty at Front Street and
Oregon Avenubg Pmi1¢mw?phi%9 Pa.

e BRI D An ,Sﬁ‘WﬁRWZ“+? raturn *“ia c%mnk to
MOONBLATT, Room 15@15;13 “Walnnt Stezet, Philadelphiz, Pa., - -
because tm@ @h@wk was uR@WC“QETI drawn. - BRUNO stated -that there

ond 1 > was payment to his wife
e American Stores
:=” th the Third and Oregon
Whiﬁn WA P”hi@ﬁd by NATHAN LEVIN -

'fgr-&n ©E+1Jm waloh
‘Q@m@aHY57Fhilg‘
Avepu@ 1aw

2 “3 63 *%at ANGELO BRUNG
$ AW spwine 10 MOONEBILATT had ca:ereeted
thv 1@ u@g ck ek due .

R T.Lf'@a p@ gav ;&:‘,Dj that on 1‘3/?4/63 WF@"NG W"“T’lt to. the
law offices of his Wt SOXNEY,  4JQ MC BRIDE, and had in his
'pQSS@BSiOwQ whsn he entere dg t $1@ D00 chack 13$u9d by the

bvﬂﬂa ﬂCE
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ADMINISTRATIVE DAT&,(GONT‘D}_

bommenwealth Land Title Company. payable to SUE ERUNO, for the
"option for land," dated 1¢/23/63 Informant did not know for
certain if BRUNO gave this check to Attorney MC BRIDE,

Informant again advised concerning the above ‘check on
12/26/63 that BRUNO gave him an envelope CQDtaiving the same
$10,000 check, issued by the Commonwealth Land Title Company

- to SUE BRUNO, as prsviocusly described; and requested he dellver

it to THOMAS MC BRIDE's office. Informsnt stated that on this
ocecasion, the check was endorsed by SUE BRUNO, and the check was
delivered. to THOMAS MC BR%DE”S.B@@?@taryg a Miss RACUL.

MANNY WEINBERG,
PHILADELPHIA. CIT&
COUNCILMAN‘

‘that his’ bro*h@rg ROCEO 3C

Tnformant advis@@)@n 12/ 3/63” ANGELO BRUNO t01d RALPH

‘ SCHWARTZ that he had purchased fivm tickets for -an affair. to bé

held at FPalumbo's Beéstaurant fopr the benefit of Councilman //
MANNY WEINBERG, which cost BRONO $10.00 apiece -or $50.00 for the,'
five tickets., BRUNO paid for thess tickets with a ‘check drawn

.-against the account of Penw\?br@ﬂy Vending Company.

UCOURT F"AE

. Iﬁermuﬁ+ advised’ *hat on 1/8/6% ANuELO BRUNO
instrucfed RALFH SCHWARTZ to contact SAM “@AF@DI and to inform him
STDY, would appéar in local court,
City Hall, on 1/9/64% . BRUR further instructed SCHWARTZ to
tell SAM: 5“AEWD1 t%at PRWN@ falt boﬁbaim he would be able to
"get him off,’ \ , | )

inf@rmant ‘advised on /5 /Eﬂ tﬁat ERUNO ag&im instructed

- RALPH SCHWARYZ to conbact SAM SCAFIUI for the purpose of telling
_ SGAFIDI that he had obbalned favorable dispesition of his brother's,
ROCCO SCAFIDI's, loeal fraudulent cheek sase. Informant stated

Bad I e
COVER PAS
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'ADMINISTRATIVE DATA (G@NT’D)

ROCCO SCAFIDI recelved a two-year probationary sentence and a
$300 fine, in addition to paying $1,200 over a two-year period.
BRUNO stated, edncerning ROCCO SCAFIDI, to informant, "This guy

:(Rocuo) 1s guilty, and I can get him out; PEIL, who is innocent,
. I can't get him out.” BRUNO was referring to sssociate PHILIP
. TESTA, '

- Federal Judge JOHEN MORGAN DAVIS,

EASTERN DISTRICT OF ?EN&SYEVANIAO

Inform&nt advised én 1/25/6& that ANGELO BRUNO instructed
RALPH SCHWARTZ to go into a glowetg l6cated tiear the kitchen of

,ALFONSQ MAICRIELLO's barber sH@p. While secreted in the closety
- BRUNO instructed SCHWARTZ to contact Dﬂf¢,¢\uh;and have FRANK - ()
.AVL% whe 1is sitting P@.

get in touch with Eéderaleudge‘aﬁﬂmw;w AN
in Pederal Court on Monday, 1/2(/0 RINC
give BRUNO faverable @@n@i@ﬂf@@itp in the c@@e involving his
associate, FHILIP TESTA, vyl _wEeEsT &LLG’N S LANE,
| R QN@STNUT"fD gwwsyLVnW/&
Trnformant stated thet SCHEWARTZ suDSﬂqﬁﬂnfly conitacted

. NAT FRANK, and FRANK told S“Jﬁ&ﬁmé thdt he would @@ﬂta@t DAVIS

as. g favor r©w bR JO

Tnfermant 1ater 1é&Proi that FRANK @@n*%ﬂt@d Judge DAVIS
and made an 3@?U¢n tment to see him at the Judge?s home on
Sundayg 1/&6 6 4 5 &” 1.:9.. @‘9 ael.s‘.a.

NaEKERAVK
- on Sundbyn ﬁ/¢@/6 imf@%m@nv Sdvised that RALPH SCHWARTZ
entered FRANK's apartment house, 4913 North Broad Stract,-

Philadelphis, P@,; went t@ P RANETS apartment, located” on the o

second flocr. ouks sntly, SCHWARTZ and FRANK want o the home
of Judge DAVIS, L41 West Allens lane, Chestnut H1ll, FPa., where
they arrived at spproximately 10380 a.m. DAVIS stated that he
would not recenmend dismissal of TESTA, @&t would recommend a
speedy trial to take place either 2/1 /61 or 2/14/64, DAVIS
stated that ;&éWK?S'att@fnéyy_JAL OSSMAN, is Yoo fresh- and./Q
arrogant.” Irformant sbtated. that WJ:WAEWV and FRANK . left the

- DAVIS residence at 10:55 a.m,, én d DAVIS was also departing’ his

resldence for the purpose mf g@iﬁg to churuh with his family.

- =
@@VEP wg £
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ADMINIS%RATIVE DATA, (@0w1'))

oubsequentlyp informant learned SCHWARTZ reported the
above to BRUNO, and BRUNO admonished SCHWARTZ to keep your

. mouth shut and domf* discuss this with amy@n@;

TRAVEL&

" Informant advised on 2 wi/ﬁ& that ANGELO BRUNO was out
@f town the entire day . of 2/ @/649 and eonfidentially advised
RALPH bCHWAﬁWZ that he used the - Operator's License of ANTHONY

PICCOLO, Infmwm@ﬁu stated that in thé event BRUNO had been

stopped’ while cut ef town by the p®1¢@@9 he would have assumed
the identity of AN@MONX PLCJ@LQu

BROND fuw% e t@ld Gﬂw&ﬁ“?, a@QQWding to. bhe imfcrmant,
that he left his own Opevator!s DLicense at NICHOLAS PICCOLO's

500 Glubﬂ Eleventh and Christian tﬁﬁeﬁag Philaielphiaﬂ Pa.

_INFOHMANIS

l‘ hdvo bemw uwn& @w¢g Wh@fb n@b@ssaryo .A"v
1 was used for YU 6143-C-TE to provide further
rétection be@&JUb of his semnsit ive naturs and frﬁqucncy of

w-5

Malmiple T @ymm

c@nta@s.”

PE T2 dsutasted by SA JOSEPH A, VERICA
PH T2 e
CPH T4 :f' | - N
FH TS 591 S
”‘Pﬂpf;é Pﬁ 67&;@;@E - Conbacted by SA,JQQH_HiygxagmmmN.
LK.
 COVER PACE
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INFORMANTS (CONTID)

FH T-T PH 614-C-TE Gontacted by SA JOSEPH A, VERICA

PE T-8 | PH 665-PC Gontacted by SA FREDERICK T,
| | | | HOULTHAN |

PH T-9  PE A6T-0 Goutasted by SA GEORGE C, BRIGHT

&
|

ot

(@]

PH 672-C-TE = Contacted by SA J, HOBERT PEARCE

PH T-11 PH 599-C-TE Combasted by SA DAVID E. WALKER
PH T-12 PE 251-C ‘Gontacted by SA DAVID E, WALKER
PH T-13 M 2a51-¢# )

P T-14 B 63708
CPE T-15 DU 280-0%

CPE T-16 . MM B37-0%

Confidential source numbers used in the enclosed
letterhead memorandum, setting forth information received from

highly confidential sources, correspond to the T symbol numbers
and identities set out above,

GOVER.-PACE




PH 92:'444

' ‘The police department report ¢oncluded that "due
to the above facts, the assigned must conclude that the

subject, ANGELO BRUNO, had legal pight to operate the =~

complainant 's.auto ‘and, ‘dué to this conelusion, thé siubject -
wagqr@leaged from poli@@ custody at 1:30 a.m., January 22,
19 .

B, CRIMINAL RECORD

It has previously been reported that a federal grand

Jury for the Eastern District 'of Pennsylvania at Philadelphia
returned an indictment in eight counts charging HAROLD

KONIGSBERG,  ANTHONY STASSI, JOSEPH LUCIGNANO, EDWARD. SKOWRIﬁ,
SAMUEL JAMES ROBERTS,; ARMAND .COLIANNI, IuNAZI@ DENARO,. ANGETO
BRUNO and PHILIP CHARLEQ IESTA with consplracy ‘to. vimlate

- Section 1952, Title 18, U, 8. Code, which proscribes travel'

in intérstate commeérce and the use of interstate facilities
for rackeéteering purposes, as well as substantive violations
of Section 1952 and Sections 203 and 501, Title 47, U. S.
Code., The latter sections prohibit and punizh the use of

telephone facilities for an unlawful purpese, The indictment

chargeas the defendants with having conspired to violate, and
with violations of the statutes, in the extortion of money

from three victims, namely, JOSEPH LOUIS ZAVOD, DAVID KAPLAN
and MARVIN LEONARD GE*VIAN B i L

Confid@ntial Informant Tal advised on January 15,
1964, that ANGELO BRUNO had a conversabtion with Attorney
MARVIN LEVIN, who has offices at 1405 Walnut Street, ¢oncerning
the above matter, BRUNG told LEVIN, according to Informant,
that the three witnesses who had furnished statements to the
FBI had recently spoken with BRUNO's attorney, THOMAS MC BRIDE,
in MC BRIDE's office and M¢ BRIDE had obtained signed state-.
ments from the same witnesses to the effect that these witnesses
furnished signed statements to the FBIL under duress. BRUNO
also indicated that J@@EPH ZAVOD had sent word to BRUNQ that

e
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he deésired to go to MC BRIDE to make a statement but that
he was being wabtched on a daily basis by the FBI and could
not get away to do so. | ‘ o

’ BRUNO algo indicated to LEVIN that PHILIP TESTA -
would not answer any questions before the federal grand jury
and that théy are only holding TESTA becauge of his fallure
to answer questions put.teo him. EBRUNO stated that TESTA =~
took BRUNO into Philadelphia on "that day" and that. "somebody
else had rented the home for TESTA.," (Referénce to BRUNO's
trip with TESTA from Atlantle. City to Philadelphia, and to
TESTA'S home in Ventnor, N, J,) BRUNO indicated also,
eoncerning TESTA, that if he testified, he would Incriminate
others who are involved and that the government was desirous
of knowlng where TESTA geot his wmoney and then the Internal

Revenue S@Pvice will be after TESTA, : o

BRUNO also indlcated to LEVIN, according to
informant,. that the lawyers "are grabbing all the money."
He stated he had given MC BRIDE a $10,000 retainer fee, .
‘which prompted LEVIN to ask BRUNO,."where are you going to
get the show money to cover the money. you are laying out
for attorneys in this case." BRUNO replied that he was
"taking it from my wife. She can show 1t all.”

Confidential Informant T-6 advised on February 5,
1964, that BRUNO had told him that he wanted to obtaln a
qulck trial for assoclate PHILIP TESTA but that he desired

- to delay his own trial, BRUNO indicated that the situation

has placed him in a spot because TESTA ig in Jail but that
he does not quite know how to handle it.

! v Brﬁ-fgqg§;55 N
. Confidential Informant T-1 advised on February b5,
1964, that ANGELO BRUNO met with bail bondsman AL SCHWARTZ

" at Piccolo's 500 ¢lub, 1lth and Christian Streets, Phila-

delphia, during which SCHWARTZ indicated that he degired
QLNEY BE] \BRIFEL to handle FPRANK NARDUCCI's case in —><—

Zroust on a gambling charge. .SCHWARTZ

FooEr" Pditadesphilias

indicated to BRUNO that GABRIEL is JOHN LOMBARDI's attorney
and that GABRIEL is "our man and is our information."
Informant further stated that SCHWARTYS indicated that LOMBARDI
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‘case Yut that stbfeduent té his conversation with AL SCHWARTZ,
. SCHWARTZ told informant that BOB GABRIEL would handle NARDUCCI'S
numbers c¢ase, (JOMN LOMBARDI will be & witnéss in Bureéau L

~ , ’ ’ ‘--r e
PH~92~444
is only telling his lawyer what he wants him to know’ and that
he, LOMBARDI, is protecting himself in the above-described

extortion case. Informant stated that initially BRUNO | |
1.00M to handle NARDUCCI'S. gambling :

case entitled "ANGELO PRUNO ANNALORO, aka,, etalj Interstate -
Transportation in Aid of Rauk@teering - Extortion - Conspiracy.")

I
!

¢, ASSOCIATES

SAEVAT@RE\AYENA Attorney

425 West'Mafk@t Str@et

Gamd@n, N, J.

“Résidences #2 Devon Reoad
Cinnaminson Township, N J
Phen@ Talmadg@ 9-0019"

T-1 advised that on January QM 1964 SALVATORE
AVENA attempted to contact ANGELO BRUNO, AVENA's first con=
tact failed and informant did not know whether or ‘not he
contacted BRUNO sub@@qu@ntly durlng th@ dayu

a1 advised that at 1l -a.m., January 30, 1964 the , N
following persons met at the Friendly Bar, 8th Street and
Washington Avenue, Philaé@lphia, for a. m@@tlng in the back

L rooms

SAMUEL MARGOLIS
FRANK "BLINKY" PALERMO
SALVATORE’AVEMA <

OARL "PAPPY“ IPPOLITO

JOHN SIMONE. - -
TOMMY FOLEY (RALPH KATZ) |

JEFF NEUMANN.

AL SILVERBERG

=3
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Concerning the above m@@ting on January 30, 1964
informant stated that FRABK PALERMO was the last to arrive, .
Seated in the front area< Ehe bar wepe KATZ, NEUMANN and
SILVERBERG, When PALERMO arrived, he went to the back room
and remained a short while and tn@n returned to the bar.
When he returned to the bar, DE TULLIO in a loud volce and

in the presence of KATZ, NEUMANN and SILVERBERG, asked did
"SAPPY" (MARGOLIS) sign those papers yét. PALERMO replied
no. Then PALERMO and DE TULLIO went to the back room again
to Join this group. KATZ left at 1:20 a.m.; and this meeting
was s8till in progress.

: “@onfidential Informant T-1 advised on February 4,
1964, that at 10 a.m., ANGELO BRUNO arrived at Penn Jersey
Vending Company and called SAM AVENA of Camden, N. J,
Informant stated that AVENA was to pick up BRUNO at .Penn
J@rs@y Vending at 11:25 a.m. /.

[

GABRIEE*BERK

1420 Walnut Street
Phlladelphia, Pa,
_Office_Phones. . PE_5-2144
Residence: 616 _Webb. . Read

LTI AR

__Elkins Park, Pa.

Home Phone; Melrea@ 5 531@

RS S

-*""avw

Confidential Inf@rmant T-1 advised on January 20,
- 1964, that he learned that at 12:25 p.m., ANGELO BRUNO
arrived at Penn Jersey Vending Coumpany and ecalled, MIGHAEL
GRASSO, JR,, and told GRASS0 to contact Attorneys HERMAN.
BLOOM. and GABRIEL BERK and to tell them to be at MICHAEL'
office (9th and Morris Streets, Philadblphia)

oy

HEF \/ OM, Attorney ' " 4
900 Easb. Sedgwick Avende O/ o/ S Y7
‘Phone LI 8-2168 P“ %QZ’PM ke ~~'Va—(f~o~
_Offices..1 East Pénn - Sq,uarv Buildlng

Phon@ L@ 7 3774 D .
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Confidential Informant T-l advised that on. December
20, 1963, he learned that during the day MICHAEL GRASSO con-
tacted Attorney HERMAN BLOOM and instmicted him. to meet with
ANGELO BRUNO at Ralph's. restaurant located ‘on 9th Street
north of Christian Street at 1 p.m, Subsequently, informant
learned that at 1:55 p.m., BLOOM, GRASSO and BRUNO were’
seated at a table on the premiaes .0f Ralph's Restaurant.
Informant advised that BRUNO's conversation with GRASSO and
BLOOM indicated that GRASSO owes BLOOM a certain amount of
money unknowh to informant for services rendered, and that
BRUNO was also attempting to g@t BL@@M bail money for
unknown persons. '

' Confidential Informant T l learned that oo
on January 20, 1964, MICHAEL GRASSO, JR., contacted Attorneys
HERMAN BLOOM and GABRIEL BERK and instructed them to be. at
GRASSO'S office at 3 p.m., To see BRUN@

T-1 advised that on F@bruary 5, 196& ANGELO
BRUNO met with MICHAEL GRASSO, HERMAN BLOOM and RALPH ~
SCHWARTZ at Piccolo's. 500, Club, 11th and. Ghristi&n Streets.
BRUNO discussed with BLOOM the ‘present federal caseé ‘involving
his assoclate, PHILIP TESTA, and the conduct of Philadelphia
attorney JACOB KOSSMAN. in. att@mpting te obtain TESTA's
release from prison. BLOOM asked BRUHO if KOSSMAN's
responsibilities with JAMES R, HOFFA's cage in Tennessee
were too demanding to permit KOSSMAN to give TESTA the
proper attention and BRUNO defended KOSSMAN's. conduct on

" this point. BRUNO also indlcated that he desired to: have

Attorney BLOOM handle the numbers case invelving BRUNO's _
associate FR&ﬁwm;LB@" I.~Informant stated that he learned
subsequent¥y €lrfng the same day that, subsequent to a con-
versation with bail bondsman ALBERT SCHWARTZ, BRUNO changed
his mind and assigned Attorney.ROBERT GABRIEL to handle the
case involving FRANK NARIUOCI ' ,

Gonfidential Informant T-1 also advised that BLOOM
indicated when asked by BRUNO how much money TESTA owed. to
him for his legal services that he, BLOOM, handled TESTA'S
Internal Revenue Service case and he represented TESTA'S

-11=-
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sister, whowas going to be cited for contempt when she refused
to testify concerning her stelen automobile, Inférmant

.8tated that BRUNO then handed BLO@M an unknowm  amount” of

money on behalf of PHILIP TESTA, The: informant further
stated that BRUNO directed’ RALPH SGHWAﬂfzg his office’ manager
at Perin Jersey. V@nding Company, ‘to i8sué a check on Penn =~
JefSey Vending to BLOOM for an additional $150 f£or the work
BLOOM did in- selling ‘the equipment of Penn. Jersey Vending
Company, Ine.; to RAYMOND MARTORANO of Johris Vending, when
MARTORANO purchased BRUNG'S service contract fcr Penn. Jersey

_V@nding Gompanya

e e —

"Sst;D@rﬁ@nce Street
Klngston, Pa,°

Philadelphia Confidential Informant T 7 advis&d
that on December 19, 1963, he observed RALPH SCHWARTZ and
AHGELO BRUN@ entering the Town.: House Apari m@ntg, ‘19th and "’
Spruce Streets, Philadelphia, and: gubs@qu@ntly learn@d that
BRUNO and SCHWARTZ went to the apartment of ABE H(

- who ocecupies apartient UE., ' Informant also wEATEAZCT

‘approximately the same tim@ BRUNO arrived with SCHWARTZ‘ ‘he "

also observed RUSSELL BUFALINO arriving in a Cadillag, wﬁo also
went directly to apartment 4E, Informant stated that BRUNO -
and BUFALINO arrlved at approximately 1Q:10 p.m., December
19, 1964 and left HOFFBERG's apartment at approximately
12:10 a.m., December 20, 1963, BUFALINOG left his Cadillac
behind and went directly to the Warwick Hotel where he was
staying.

i

On December 21, 1963, T-8 advised that BUFALINO's
visit with ANGEL@ BRUNO on December 19, 1963, was. for the

purp@ae-of arranging for an attorney to handle the claim of

ACHIS, Mt. Pocono, _Pa., against his former partner,
;f;jr'New York,«gp Y. SILK is reported to have some
; TITette Razor. Qempany and is a very

| wealthy ‘wan, according to informant . BUFALINO indicated

=12
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that when DACHIS sues SILK, SILK will settle rather than
contest this suit. BUFALING expects that the settlement
wlll be between $50,000.and $100,000. When the settlement
is obtained for DACHIS, then. BUFALING will become a partner
with 50 per cent. interest with DACHIS, after which equipment
wlll be obtained from Medico, Inc., Pittst@n, Pa.,, and then
land in the Poconos will be d@V@l@ped and sold.,

T-7 advised that on January 8, 1964, ANGELO :
BRUNO, RUSSELL BUFALINO, L, FLORA, Op@P&b@ﬁ of ¢lub Florentine,
Baltimore, Md., and &BE HOFFBERG met at HOFFBERG's apartment
in Philadelphia. :

JGHﬁXéZPPELLO ‘
2934 Seuth.Juniper Street. .
Phila@@lphiathaag‘,<
_Operator of a. Grocery Store

at 9th_and Fitzwat@r Stre@ts

PRI TSN

o Pmla,aelpma,, Pa,c

T 1 advised that on January 21, 1964 he learned
that BRUNO was aware of the fact that JOHN CAPPELLO had lost
a considerable amount of money at a crap game in operation

- in Philadglphia,v T-1 also learned that CAPPELLO had gone

), MARTORAND, to borrow $1,000 and that he did not

~v'”;”’v ‘ #*fhat he was borrowing the money. BRUNO
accordlng to informant, told MARTORANO not to lend any
money to CAPPELLO unless @APEELL@ comes te BPUN@ with hia
reguest before hand,

T-1 advised on January 24, 1964, that RAYMOND
MARTORANO told ANGELO BRUNO that he had loaned JOHN CAPPELLG
$1,000 on January 23, 1964, and that CAPPELLO was losing .
heavily in a fl@&ting crap game in Philadelphia,

T-1 advised on February 19, 1964, that RAYMOND
MARTORANO contacted Penn Jersey Vending Company and-
1nf@fmg@ . ANGELC BRUNO that JOHN CAPPELLO was in MARTORANO'S
and want@d to see ANGELO BRUNO on a very lmportant matter,

glgm
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Informant later learned that at 2:50 p.m., ANGELO BRUNO
left the vicinity of 8th and Catherine Streets in order to
keep a 3 p.m. appointment with JOHN CAPPELLO,

T-1 advised that on February 28, 1964, he
observed JOHN CAPPELLO and five persons unknown to him
seated at a table in the 500 Club at 1llth and Christian

Streets. Seated at another table at the same time were

PAT MASSI, BRUNO, MAX WEISBERC and FRANK NICOLETTI,

Phiiad@lphia, Pao -

Ph@n@o HA L2560 ~
T, advised Ehab AL COPELAND visited ANGELO BRUNO
at Penn Jersey. Vending Company on F@bﬁuaﬁy 17, 1964.

' m.1 advised that on February 19, 1964, ANGELO
BRUNO had a discussion with AL COPELAND and that he observed
ANGELO BRUNO and AL COPELAND leaving the vieiniby of 8th and’

,Cath@rin@ Streets en route for BRUNO's home at 4:05 p.m.

- . Confidential Inf@rm&nt T-1 advised that on
February 24, 1964, he observed FRANK D!'ATTILIO, MICKEY
TANITSKY, AL COPELAND and ANGELO BRUNO standing by TANITSKY's
aub@meile in the vieinity of 8th and Catherine Streets, .
Philadelphia.,

C@nfid@ntial Infermant T-1 advised that on
February 26, 1964, he observed BRUNO and AL COPELAND leaving
the vicinity of 8th and Christian Streets to keep a dinner
appointment at the heme of FRANK (INU) at 19th and Moore.
Streets,Philadelphia. Informant learned that COPELAND
claimed to have made several stops with ANGELO BRUNO and that
he had seen JOSEPH RUGNETTA during the evening of February
26, 1964, in the company of ANGELO BRUNO, RUGNETTA, according
to informant, r@c@nbly r@turn@d from a vacation in Miami - Fla,

~1h4-
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T-1 advised that on February 19, 1964, AL COPELAND
was observed by him in the vicinity of 8th and Catherine '
Streets, at 12:15 p.m., and that at abeut 4 p.m,, he
cbserved COPELAND and ANGELQ BRUN@ dep&rting for BRUNO'S
residence,

AEOSTELLO

e? \714 Puritan Street
Lawrence Tg@pship, e o
Tr@nton, N, J,
Winter Residence: 12468 North
Bayshore Drive,_ Miami, Fla. .
Business Addw@sa&,J ande,Vending
Company, 947 Soubhar@ Street,
- Trenton, N, J..
FBI #365. .088..
‘New J@rs@y‘Vehicl@ R@gistrati@n

: fmm 480

LSRR A <

T-1 advi$©d bhat on January 13, 1964, he learned
that ANGELO BRUNO was unable to travel to Florida because of
bond restrictions, and that hg told BEN GOLOB to see CARL
IPP@%IT@ or GHARLES C@STELL@ "who are down_ there now (Miami,
Pla,}. , O

Confidential Inf@rmant T-1 advised bhat on
January 15, 1964, ANGELOD BRUNO was asked by his son, MICHAEL
BRUNO, if he was going te JOE COSTELLO'!s funeral on January.
16, 1964, (JOE COSTELLO was a brother of CHARLES COSTELLO, )
BRUNO stated that he thought he would and that he would. be -
returning to Philadelphia on the @vanin% of January 16, 1964,
- Informant stated that on January 15, 1964, he learned that
MADELINE COSTELLO, wife of CHARLES,was at the ANGELO BRUNO
residence in Philad@lphia and that MADELINE had left the
COSTELLO winter residence in Miami against her husband's
wishes because she desired to r@turm fow the funeral of her
brother-in-law, JOSEPE
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PH 92-44k

Canidential Informant T-1 advised that on
Jahuary 21, 1964,he learned that BEN GOLOB indicated that he
is. pr@&ently broke and is in need of money and, further, that
an individual by the name of JOE (LNU) in Miami owes GOLOB
money and that CHARLES "PAPPY" IPPOLITO and CHARLES GOSTELLO,
who are presently in Miami, were unable te "move the guy to
repay and only BRUNO can do 1%,

7.1 advised that he learned on February 4, 1964
that CHARLES COSTELLO had attempted to contact ANGELO BRUNO
telephonically at about noontime, but failed to do so and.
left a telephone number where BRUNO was to contact COSTELLO
later during the day. Informant learned that the BRUNOs and
CO%EELLOS returned from thelr visit to Miami on February 3,
1964,

Philadelphia, Pa.

Phone: WA 5-7833

Business: D'Alphonso Flewera
806 South 9th Street, ;
Philadelphia, Pa.

Buain@ss Ph@n@° WA 5 5263

Confi@@nbial Inf@rmant T-7 advised that on January
23, 1964, D'ALPHONSC was looking for BRUNO in the vieinity
of 8th and Christian Streets and indicated to informant that . .
the FBI was in the area,

i
FRANK DAMIANC
74O Chrigtian Street
Phlladelpnia Pa.
Phone: MA 7- 9#94
(d@@@&%wd) -

Gonfidential Informant T-7 advised on February Ts
1964, that FRANK DAMIAN@ had died, ,

~16-
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v T-1 advised on February 8, 1964, that DAMIANO'S
viewing was being held at the Ingenito Funeral Home, 8th
and Christian Streets, and that DAMIANO's restaurant at
740 Christian Street would be taken over and operated by
FRANK LOSCALZO,

PRA. ATTILIO
Ifman Square
Blackwood, N, J,
‘Phone: Canal T7-2859

Confidential Infermant T-1 advised that on January
20, 1964, MIKE MARRONE from the San Prancisco Club, 705 or
TO7. Mountain Street, Philadelphia, arrived at Penn Jersey
Vending Company. Informant learned that MARRONE desired to
borrow $1,000 from RAYMOND MARTORANO and that BRUNO had
instructed MARTORANO only to lend MARRONE $500 and to
charge him $50.00 interest and colleect $25.00 per week,
The money for the loan was to comé from FRANK D'ATTILIO,
who informant described as an active loan shark in. South
Philadelphia. Subsequently during the day informant learned
that MARRONE received $450 from D'ATTILIO and that $50.00
was retained by D'ATTILIO as interest; hence, the total loan
was $500 less interest. ' '

T-1 advised that during the late evening of
Pebruary 20 and early morning hours of February 21, 1964,
FELIX JOHN DE TULLIO indicated to him that he has a “"plece"
of FRANK D'ATTILIO's luncheonette at 1749 Bainbridge Street, .
Philadelphia. DE TULLIO further indicated that the chef at-
D'ATTILIO's lunchecnette was assigned there by DE TULLIO in
order to protect DE TULLIO's interest. Informant also.
learned that D'ATTILIO had a conversation with FELIX JOHN
DE TULLIO during which he indicated that he is entering into
a deal trying to build a hotel-cocktail lounge with ANGELO
BRUNO, that is, D'ATTILIO is involved with BRUNO 1n this.
deal., D'ATTILIO further coenfirmed for informant that FELIX
' DE TULLIO has a proprietary interest in his luncheonette on .
Bainbridge Street. .

-17=




Gamd@n, N. . J.

* : oo
' B

PH 92-4hk

T-1 advised that on February 24, 1964, FRANK
D'ATTILIO arrived in the vicinity of 8th and CGatherine
Streets at about 12:20 p.m., and that he observed D'ATTILIO,
MICKEY TANITSKY, AL GOPELAND and ANGEL@ BRUNO standing. by.
TﬁNITSKY's car,

FeELi A ZDé;“T’Ué.LI o

FELIX th44&E TULLIO alsd known
‘\v*<‘/gohn Skinny Razor
2367 Baird ] Boul@vard '

Hangout : Friendly Bar,
8th and Washington Avenue
Ehilad@lphi& Pa,

FBI #9298 W63-———"" "

“Philadelphia P@lic@ Department #68570

Confidential Informant T-1 advised that he learned
on December 21, 1963, that FELIX DE TULLI0O had indicated to
him that he had not seen BRUNO since his return from Italy.

T-1 advised that on Janu&ﬁy 30, 1964, a m@@bing
was held at 1 a.m., at the Friendly Bar, 8th and Washington
Avenue, Philadelphia, in the back room, Those in attendance:
at the meeting were:

SAMUEL MARGOLIS

FRANK "BLINKY" PALERMO
SALVATORE AVEWA -~ -
FELIX DE TULLIO

ANGELO BRUNO :
CARL "PAPPY" IPPOLITO
JOHN SIMONE o
TOMMY FOLEY

JEFF NEUMANN

AL SIMVERBERG

Pufth@r details of this: m@@tinv are set out

in Section ¢ of this report, "AsSQQiaw@ﬁ, under SALVATORE
AVENA , ' ‘ , o
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Confidential Informant T-1 advised that FELIX
DE TULLIO told him that ANGELO BRUNO had met with FRANK
PALERMO at DE TULLIO's bar on Monday, February 17, . 1964,

DE TULLIO also indicated that he was leaving Philadelphia

on Saturday, February 22, 1964, to attend the Liston-Clay

.prize fight being held at Miami Beach, Fla. .DE TULLIO

indicated also that he has a piece of FRANK DYATTILIO'S
luncheonette, 1749 Bainbridge Street, and that the chef

at D'ATTILIO's luncheonette was’ agsigned there by DE TULLIO
in order to prot@ct his interest.

~Jlg$Mant@n“@tr@@t
..Philadelphia, Pa.
Business: Buck@ye Glub
Philadelphia, Pa,
 Philadelphia Police
D@partm@nt #108 8698

laﬁé%f,

Gonfidenfial Informant T-7 adv1sbd that ANGELO
BRUNO met with JQggmyzSTA, brother of PHILIP TESTA, and FRANK
O*8~Buckeye €Club at 9:20 p. me, - )
Janvuary 15, 1964, Informant advised that the Buckeys Club
was locked and that IANNARELLA obtained the key for the ¢lub
at ADAM D'OLIC's home. Informant stated that on this occasion
ARE ROTHMAN, a numbers man, had been walting for the meeting
to take plaee at ANGELO's taproom located on the northeast
cormer of 8th and Wharton Streets. ROTHMAN was told to wait
until IEZZI came for him to bring him to the meeting at the
Buckeye Club. Subseguently ROTHMAN attended the meeting
when BRUNG sent for him. Informant learned that ROTHMAN
came to the 8th and Wharton Streets area by public bus.
Informant further advised that BRUNO had additional appoint-
ments with persons to meet with them at the Buckeye Club,
but informant did not know the ldentities of these persons.

T-1 l@arn@d on January 16, 1964, fx@m FRANK
‘IANNARELLA that a "mob from South Philadalphia“ wag present
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at the Buckeye Glub on the night of January 15, 1964, and
that those present were FRANK IANNARELLA AN&ELO BRUNO,
PFPRED IEZZI, ADAM DVOLIO, JOHN TESTA and ABE R@THMAN

Resid@nb@ 2119 South 19th Street,
“Philadelphia, Pa.

Business Address: Lu In's Iuncheonette
19th and Hoffman Str@ets, Philad@lphia o

Genfldential Informant -7 advised that on January
13, 1964, NICHOLAS PICCOLO telephonically contacted LU LU
ESPOSITO and instructed him to come to the 500 Club,.llth
and Christian Streets, for the purpose of having a meeting
with ANGELO BRUNO, ESPOSITO arrived at approximately
2:55 p.m., and met privately with BRUNO in the back room of
the 500 Club from approximately 3:05 p.m, until 4:05 p.m.
When departing, ESPOSITO told BRUNO, "I am going to see JOE
a little later.” Informan@ stated ESPOSITU was talking '
about JOSEPH RUGNETTA ,

\)
ROBERT E RIEL, Atforn@y /;/// -
1l East m.ﬁr@ Bulldin R opEh GH l%ﬁ i L
Philad@lphia, Pa. '
Office Phone: LO 4-4507
Residence: 1202 South 8th Street
Philadelphia, Pa.
Phone: FU 9-3815

Confidemtial Informant T-1 advised that on February
5, 1964, ANGELO BRUNO met with ALBERT SCHEWARTZ and had a-
discussion with SCHWARTZ at Piccolof's 500 Gsub 11th and
Christian Streets. Informant stated that SCHWARIZ desired

to have BRUNO obtain the services of Attorney ROBERT GABRIEL
to handle FRANK NARDUCCI's numbers case., SCHWARTZ indicated
to BRUNO and informant that GABRIEL is the attorney for JOHN

L@MBARDI, whoe will be a g@V@vnmbnt witness testifying agalnst
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ANGELO BRUNO in his extortion-conspiracy case. SCHWARTZ
stated concerning GABRIEL that he is "our man and is our
information.” Informant learned subsequently that BRUNO
agreed with SCHWARTZ and assigned BOB GABRIEL to handle
NARDUCCI®s numbers case as SCHWARTZ desired.

ocadst Ticket Office

 l2th—and-TLocust—Streets

Phil&delphia; Pa,

Philadelphia Police
Department #113 235

, Confidential Informant T-7 learned on January 16,
1964, that GLASSMAN was seeking ANGELO BRUNO's assistance .
to help him in getting FRANK PALERMO to repay the $34,000
PALERMO owes GLASSMAN for the past seven years, . Informant
stated that when PALERMO and /JAMES SINGLETON were in the
numbers business, they went broke and GLASSMAN lent them
money. Subsequently, SINGLETON repaid his share of the
loan but PALERMO never repald his share which amounts,
. according to informant, to $34,000.

\
SOLLYRNGLEANER
Open 'Door_ Cafe
"12th and Locust Streets
‘Pniladelphia, Pa.,

Confidential Informant T-7 advised that he learned
on February 27, 1964, that SOLLY GLEANER desired to borrow ’
$13,500 in order te purchase a store located on the northwest
corner of 12th and Sansom Streets., MARTORANO indicated to
informant that he intended to give the money to GLEANER and
that he, MARTORANO, would then put hls jukeboxes in GLEANER's

. new store, : . .
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BgyJéﬁﬁdB
1 67 Venetian Way, Florida

PHBNEe: FR _1-9908

“Former Residence: Cheryy H1ll

Apartmenbs, Cherry Hill Township, N. J.
-Phon@ N@ 3-9013

Gonfid@ntlal ‘Informant T-1 advised that on, January

133 1964, he learned that ANGELO BRUNO had spoken with

BEN GOLOB on Sunday, January 12, 1964, and that GOLOB has

a "deal" that he is considering out of the country con-
cerning gambling. BRUNC advised GOLOB that he cannot get
"there" at present because of bond restrictions and told
GOLOB to see IPPCLITC or CHARLES COSTELLO "who are down
there now."

T-1 advised that he learned on January 21, 1964,
that BEN. GOLOB complained that ANGELO BRUNO was not returning
his telephone calls when he reguested. GOLOB further indi-

cated to informant that he is currently broke and is in need
of money and that an individual by the name of JOE SPINA,
"down there," owes (GOLOB money and that CARL "pPAPPY"
IPPOLITO and CHARLES COSTELLO who are down in Miami. "cannot
move the guy to repay" and enly ANGELO BREUNO can do it.
30L0B desired that BRUNO either come down to Florlda or
to call him.

MICHAEL M%%éRASSO JR.,

Regiderice? 3405 Warden Drive,
Phila@elphiaq Pa. :
Office: 1801° Sgpynwggngtreet,

Philadelphia, Fa. I
._Ph@n@ GE 8-0957

It hag b@en pr@v10uqu r@port@d that MICHAEL
- GRASSO 1g a nephew of ANGELO BRUNO. . .
“confidential Inf@rmant T- 1 advised on January 14
1964 that there was an &léction of officers in ¢cctober
1963 concerning Fenn Jersey Vending Company, and that

-
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MICHAEL GRA3S0O, JR,, was elected president. RALFH SCHWARTZ
was appointed vice-presid@nb and SUE BRUNO was elected
secveb&ry-trea&urero

' Confidential Informant T- l advised that on
January 18, 1964, ANGELO BRUNC was in MICHAEL GRASSO!'s
office, 1801 South 9th gtweet " The purpoese of the visit

was unknown to inf@rm&nb

- T- 1 advis&d that on January 20, 1964, ANGELO
BRUNO instructed MICHAEL GRASSO, JR., to contact Attorneys
HERMAN BLOOM and GABRIEL BERK and to have them come to
GRASSO's office at 3 p.m. to s&e BRUNO in order that they
could "go over the whole thing." -

Confidenfial Informant T -1 advised on February 5,
1964 ‘that ANGELO BRUNO had a series of meebings at
Piccéolo's 500 Club, llth and Christian Streebts. Informant
stated that Attovn@y HERMAN BLOOM arrived in the company of
MICHAEL GRASSO at about 1:15 p.m., and that ANGELO BRUNO,

'MICHAEL GRASSO, BLOOM and RALPH SCHWARTZ met in the- private

dining room 10@&@@& ‘at the 500 Club. Details of this meeting
ag known to informant are set out under Associate section

-under subh@a@ing of HERMAN BLOOM,

A”gpbment hE

Town House’ Ap&rbm@nts
1832 Spruce Streeét
Philad@lphia, P&c'

uonfid@ntial Informant@ T- l and T 7 advised thab
ANGELO BRUNO met with RUSSELL BUFALING in ABE HOFFBERG'S
apartment between 10:10 p.m., December 19, 1963, and

12:10 a.m., December 20, 1963

-23-
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FRANKXANNARELLA
812 'South 7th Street
__Fhiladelphia, Pa.

FBL #679 906D

Ph&l&delphl& Police
Depavtment #256 714

R SRR PP

Gonfid@ntial Informant T-1 advised that FRANK -
IANNARELLA was present on January 15, 1964, at the Buckeye
Club owned. by ADAM D'OLIO when BRUNO met with Philadelphia
numbers writer ABE H@THMAN

confidential Informant T-7 advised that he learned
on January 16, 1964, that FRANK IANNARELIA, ANGELO BRUNO,
FRED IEZZI, ADAM D'OLIO, JOHN TESTA and ABF ROTHMAN had
met at ADAM D'OLIO's Buckeye Club during the night of
January 15, 1964,

Confidential Informant T-7 advised that on January
23, 1964, FRANK IANNARELLA was in the vieinity of 8th and
Catherine Streets lookilng for ANGELO ERUNO

Confildential Informant P-1 advised that he learned
on January 24, 1964, that FRANK IANNARELLA told ANGELO -
BRUNO that th@ FBI was present in the area and that he
observed Special Agent BOB HOLMES 1n the neighborhood on
January 23, 1964, at about 3:20 p.m., and BRUNO expressed
the opinion that the FBI had followed MAX WEISBERG and
SAMUEL HOFFMAN to Marie's Luncheonette on January 23, 1964
when they met with BRUN@

" Philadelphia, Fa.
Pordér Hesidence: Baltimore and
Atlantic Avenues, Ventnor, N, J,.
Cars: 1963 Cadillac, silver gray;
two door, Pennsylvania License 796-70S;
1963 ¢adillac, black QOanﬁtibl@,
two door, P@nnaylvania Llcunse 796-728

-1
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Confidential Informant T-1 advised that he learned
on January 13, 1964, that ANGELO BRUNO entered NICHOLAS
PICCOLO's 500 Club, 1lth and Christian Streets, at about
1:30 p.m., and that PRED IEZZI was present, IEZZI indicated
to BRUNO as he was leaving the 500 Club that he was going to
St. Luke's Hospital to visit with his mother.

Confidential Informant T-1 advised he learned on
January 14, 1964, that during the evening of January 13,
1964, FPRED IEZZI chauffered ANGELO BRUNC in IFEZZI's Jeep
bearing Pennsylvania license 182-50Y, in order that BRUNO
could keep scheduled appointments in splte of the snow., .

k Confidential Informant T-1 advised that he learned
on January 16, 1964, that FRED IEZZI wag present at ADAM
D'OLIO's Buckeye Club on January 15, 1964, when BRUNO .was
‘meeting with FRANK IANNARELLA, ADAM D'OLIO, JOHN. TESTA and
ABE ROTHMAN, . . o

Confidential Informant T-1 advised that he learned
on January 6, 1964, that FRED IEZZI advised ANGELO BRUNO
at 12:45 p.m., that the "people from out of town are here.’
BRUNO told IEZZI that he could not see them because he .
had an appointment scheduled for 1:15 p.m., IEZZI then said
that they were going to the hospital, and the informant
did not kneow if they were going to see PAT MASSI at Pennsyl-
vania Hospital or FRED IEZZI's mother at Jt. Luke's Hespiltal,
'BRUNO instructed IEZZI to pick him up on their return from
the hospital at RALPH's Resbtaurant. IEZZI told BRUNO that
SAM SCAFIDI sent for him when SCAFIDI was in the hospital .
the previous week and SCAFIDI wanted IEZZI to make an
appeintment for him with another doctor. DBRUNO instructed
IEZZI to let SCAFIDI be re-examined by ancther doctor
just to please him but for SCAFIDI to return to Dr. FETTER
because SCAFIDI 1is near death. : .

D5
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CARL “PAPPY\\ POLITO
735 Brunswit Avenqe 3

Trénton, N, Jo
© FBI #773 655

B

Gonfid@ntial Informant T-1 adviged that he learned
on January 13, 1964, that CARL "PAPPY" IPPOLITO was staying
at the Fontainebleau Hotel in Miaml Beach, Fla., Informant
further stated that BRUNG advised BEN G@L@B to contact
either IPPOLITO or CHARLES COSTELLO concerning a deal
GOLOB was c@msid@ring out of the country n@ne@rning ga,mbling°

T-1 advised he léarned on January 21, 1964, that-
an imdividual by the name of JOE SPINA "down there" (Miami
Fla.) owes BEN GOLOB monsy and that CARL "PAPPY¥" IPPOLITO
and CHAHLES COSTELLO who were in Miami were unablé to "move
the guy" to Fepay and only ANGELOC BRUNOC can d@ it.

) T -1 advised he 1@&rned on January 30, 1964 ‘that

a meeting was held in the back room of the Fri@ndly Bar,
8th and Washington Avenue, Philadelphia, at 1 a.m., January
30, 1964, Those present were SAMUEL MARGOLIS, FRANK PALERMO,
SALVATORE AVENA, FELIX DE TULLIO, ANGELC BRUNO, . CARL :
IPPOLITO, JOHN E‘w.i[l\*hﬁ“JNE‘9 ‘RALFH: KALZQ JEFF NEWMANN and AL
QIEVERBER@ Farther information concérning this meetlng can
be found in Section C, "Associates,” under SALVATORE AVENA,

7122 ‘rab@r Avenué

jPhiladelphla, Pa.” ’

Co-0wner, Open Door Cafe,

I2th and” Toctust . Str@@tﬁs

Philadelphlay ‘Pa, ‘

Residerice Phoné: GL 7»@065 ‘
— — :
c T-1 adviged that he learned on February 24 1964
that JOE KANEFSKY was in the vicinity of 8th and Gatheriné
Streets at 2:30 p.m., looking for ANGELO BRUNO, KANEFSKY
falled to locate BRUNO and d@partbd the area at &pprgximately

3:05 p.m.

mgém
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Gonfid@nbial Informant T-7 advised that he
observed ANGELO BRUNO sp@&king with GEORGE KATZ at ALFON3O
MAIORIELLO's Barber Shop at 8th and Christian Streets

at approximately 6 p.m., January 25, 1964,

AR

‘Confidential Informant T-1 advised that he learned
on January 29, 1964, that GEORGE KATZ had met with ANGELO
BRUNO on January 25, 1964, and that he told BRUNO at that
time that he, KATZ, was going to sue JACK NILON and SOHNNY
LISTON for his shar@'of the money earned by LISTON during
LISTON's. European tour and for LISTON's coming match with
CASSIUS CLAY, The match with CLAY, according to KATZ, was
madé before KATZ's expiration ‘date as manager of LISTON
Oc¢tober 24, 1963, The match was purpesely announced in
November 1963 to avoid giving GEORCGE KATZ his ahare of. the
gate, In addition, KATZ reasoned LISTON was &uspended for
three months in October 1962, during the pericd he was
under contract with KATZ, Theérefore, KATZ should be entitled
to LISTON's earnings three months beyond KATZ's expiration
date, Octobér 24, 1963, BRUNO at this time asked KATZ,
according to 1mformant, if he was also going to sue FRANK
PALERMO and KATZ indicated that hé would not., BRUNO alsg
asked KATZ t6 obtain charactér witnesses for BRUNO in
BRUNO's forthcoming federal trial in the extortion- conspiv&cy
¢ase, KATZ indicated to informant that he planned to’
‘obtain former Captain of Detectives of the ¢ilty of Phila-
delphia JIMMY RYAN, and present Pennsylvania Utilities
Commissioner JOE SHARF3IN,
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RABPﬁ%Eszg,al$© known

as‘T@m§§j£6i@y

Ritz TeWer. Apartments

206 South 13th Street

Philadelphia, Pa.,

FPhone&: PE 5-3400

Philadelphia Pollce
Départm@nb #7983)‘”

Gonfldencial Informant T-1 advised that a meeting
took place in the back reom of tbe Friendly Bar at 8th Street
and Washington Avenue at 1 a.m., January 30, 1964, Those
in attendance were: o

SAMUEL MARGOLIS
FRANK "BLINKY" PALERMO
SALVATORE AVENA
FELIX DE TULLIO
ANGELO BRUNO
CARL "PAPPY" IPPOLITO
JOHEN SIMONE
RALPH KATZ ,
| JEFF NEUMANN s
| AL SILVERBERG . ;

) ’ ;'”Fufth@r infgrmatien e@ﬂcerning this- g@eting suppll@d
by T~1 can be found in Section C, "Associates,” un@er SALVATORE
AVENA, . . S

i MARVI X IN, Attorney .
‘Qifie@°\\‘%©5 Walnutkstre@t
Phil&dﬁlghia, Pa,

Tl l advig@d th@t Attorney MAHVIN LEVIN was handling
“the P@nn J@vs@y Vending G@mp&ny tax ret urn . e

T-7 advised that on F@bruary 5y - 1964 as approxi~
mately 11:45 a.m., ANGELO BRUNO entered the offices of
Atterney MARVIN 'LEVIN at 1407 Walnut Street.

7
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OSCALZO
132 South Broad Street
Phlladélphiag Pa’
Ph@n@°' HO Q- 8503

T e Gonfidential Informants T-1 and T»T advised that
in view of the death of FRANK DAMIANO, BRUNO's assoclate
FRANK LOSCALZO would probably take over the @peration of the
lunchgwn@tte at T40 Christian Street, .

T-1 advised on February 8, 1964, that FRANK
LOSCALZO will take over the operate the luncheonette at !
740 Christian Str@@ta

P-1 advised that BRUNO and FRANK NICOLETTI had
spoken with MARIETTA, proprietor of 740 Christian Street,
and she agreed that BRU&@ and NICOLETTI would take care of
the renovations and that FRANK LOSCALZO would operate the
luncheonette at 740 Christian Street. Informant stated
that three colored men were deoing the rencvation work and the
head of the group was driving a station wagon b@aring Pennsyl-
vania license 503 6Q90

FET GGIO
Residence: 3411 West Coulter Street,

Phllad@lphia, Pao a,

PBusiness Address: M. Maggile Cheese Company :
1100 g@uth 11th Streét, Philadelphia, Pa. *
Cars: Maroon Lincoln Gen*in@mt@l

Pennsylvania License 582-15N;
1962 Comet, Pennsylvania License
¥18-681

7-1 advised that at 12:30 p.m., January 15, 1964,
he observed ANGELO BRUNO entering the premises of M, Magglo
Cheese Company, llth and Washington Avenue, where BRUNO spoke
with PETER MAGGIO in MARIO MAGGIO's office.

=/29=,
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Confidential Informant T-7 advised that he learned
during the afternoon of February 7, 1964, that PETER MAGGIO
was looking for ANGELO BRUNO in the vicinity of 8th and
Christian Streets, but was unable to locate him. Informant
stated that later in the afternoon ANGELO BRUNO attempted
to contact PETER MAGGIO but was unable to do so.

AT RGOLIS, also known

L

Yeadon, Pa., -
Phone: MA 6-8762

Confidential Informant T-1 advised that he learned
pf a meeting which took place in the back room of the Friendly
Bar at 8th and Washington Avenue at 1 a.m., January 30, 1964,
The following were present at this meeting:

SAMUEL MARGOLIS
FRANK "BLINKY" PALERMO
SALVATORE AVENA
FELIX DE TULLIO
ANGELO BRUNO |
CARL "PAPPY" IPPOLIT
JOHN SIMONE
TOMMY FOLEY

JEFF NEUMANN

AL SILVERBERG

Further details regarding this meeting are set
out in Section ¢, "Assoclates," under the name SALVATORE
AVENA , ' o P

Confidential Informant T-1 advised that he learned

on Pebruary 5, 1964, that SAMUEL MARGOLIS was attempting to
contact ANGELO BRUNO during the evening of February L, 1964,
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RAYMO v\MARTQRANOB.@lﬁgg_

known a/s\\"Long John"

Business: John's Vending Company
737 South Tth Street,
Philadelphia,. . Pa.

Phone: WA 5-0446

S - Confidential Informant T-1 advised on January 21,
1964, that JOHN CAPPELLO had lost a considerable amount of
money during a crap game which was in operation in South
Philadelphia. Subsequently CAPPELLO went to RAYMOND MARTORANO
to borrow $1,000; however, CAPPELLC did not want BRUNO to
learn that he was borrowing this money. BRUNO, when advised
of this by MARTORANC, teld MARTORANO not to lend any money

to JOHN CAPPELLO unless CAPPELLO comes to BRUNO first.

Confidential Informant T-1 also advised on’
January 21, 1964, that MIKE MARRUDNE from the San Francisco
Club, 705 or 707 Mountain Street, Philadelphia, requested
to borrew $1,000 from MARTORANO, Informant stated that BRUNO
instructed MARTORANG to lend MARRONE enly $500 and that he
should charge him $50.00 interest and collect $25.00 a week.
The money for the loan was to be put up by FRANK D'ATTILIO
who, according te informant, 1s an active loan shark, in_ South
Fhiladelphia., Later in the day MARTORANC and FRANK D'ATTILIO
met with MIKE MARRONE and D'ATTILIO gave MARRONE $450, .. .. .

-$50.00 of the $500 leoan being. retained by D'ATTILIO as

interest, :

- Confidential Informant T-1 advised that on January
2l, 1964, RAYMOND MARTORANO advised ANGELO BRUNO that .he had
loaned $1,000 to JOHN CAPPELLO on January 23, 1964,

7.1 advised that on February 19, 1964, he learned
that RAVMOND MARTORANO informed ANGELO BRUNO that JOHN CAPPELLO
was at MARTORANO's and that CAPFELLO wanted to see ANGELO .
BRUNO and that the matter was very important. : .

T-1 advised on Februayry 27, 1964, that SOLLY GLEANER
wanted to borrow $13,500 to purchase a stors on the northwest
corner of 12th and Sansom Streets. MARTORANO indlcated to
T-1 that he was golng to give the money to GLEANER and that,
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in turn, MARTORANO was going teo put his Jukeboxes in the.
qtov@o

Confidential Informant T-l advised that on
Pebrugry 28, 1964, ANGELO BRUNO had a series of meetings
on the premises of Piccolo’s 500 Club, 1ith and Christian
Streets, and that at about 2 p.m., RAYMOND MARTORANO arrived
at Piccolo's and went to see BRUNO in the back room. At
this time JOHN CAPPELLC was seated at one table with five
individuals unknown to informant, and PAT MASSI, BRUNO, MAX
WEISBERG and FRANK NICOLETTI were seated at another table,
all in the same dining room located to the rear of the 500
Glub,

. "\
PASQUAE%%@Z%SI algo

_known as._pat__

“Residence: 1420 Park Boul evard,
“Camden, N, J.

Operator-¢f 8St. G@orge Mot@l,
Route 70, N, J.,

Gonfld@nuial Informant T-1 advised that he learned
on January 18, 1964, that FRANK NICOLETTI and NICHOLAS
PICCOLO had a discussion with ANGELO BRUNO concerning the
return of PAT MASSI from Italy. PAT MASSI, according to
informant, arrived from Italy by boat on Thursday, January
16, 1964, and was presently confined in the Pennsylvania
H@spital 7th and Spruce Streets. BRUNG indicated further,
according to informant, that he and JOHN SIMONE had visited
PAT WASSI on January 17, 1964, at the hespital but they
were unable to have a detailed discussion wlth MASSI because
. he did not have a private room and because his girl friend,

rame unknown, who lives in South Philadslphila, arrived
while they were speaking with MASSI,

T-1 advised that on January 22, 1964, ANGELO
BRUNO and FRANK NICOLETTI visgited EAT MA SI at the Pennsyl-
vania Hospital. » ’
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Confidential Informant T-1 advised that he :
observed on February 28, 1964, PAT MASSI, ANGELO BRUNO,
MAX WEISBERG and FRANK NIC@LETTI seated at a table in a room -
‘to the rear of Piccolo's 500 - Club 1lth and Ghristian Streets,
Philadelphia; .

FRANK MONTE .

Residénces. 722 Warnock Street,

Philadelphia, Pa.

P@nnsylvania Vehicl@_R@gis~
‘tration #R4l 307

e U S VS R B

Philad@lphia Police’ Bepartment

. 7#256-868
FBI #629 2683

Gonfidential Informant T-1 advised that he learned
on January 23, 1964, that FRANK NARDUCCI, accompanied by
FRANK MONTE, were in the vicinity of 8th and Catherine =
Streets . laoking for ANGELO BRUNO but were unable to locate
him,

Confidential Informant T-7 advised that he learned
on Pebruary 29, 1964, that FRANK MONTE met FRANK NICOLETTI -
at 740 Christian Street at approximately 12:10 p.m. Subse-
guently, at 12330 p.m., ANGELO BRUNO contacted FRANK NICOLETTI
and instructed him to get MARIO RICCOBENE, JOSEPH TANITSKY . . .
and JOSEPH PICCOLO and te rendezvous with BRUNO at 740 .
Christian Street at 1 p.m. BRUNO arrived at 1:05 p.m., and
spoke with NICOLETTI and NICHOLAS PICCOLO., Informant
stated that at about 3:15 p.m.; MARIO RIDCOBENE was at the
luncheonette at Percy and Catherine Streets and FRANK MONTE
was in the pool room at Hutchinson and Catherine Streets,.
which is a distance of about one-guarter block away from
the luncheonette,

SAMUEUrwvaNBLATTQ Attorney.. . '
_offiece: "Room 1501, |, 1420 wWalnut Street
Philadelphi&, Pa.

T-7 advised‘that MOONBLATT is an abtgfney @mployed
by SUE BRUNO, wife of ANGELO BRUNG,
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ARDUCCI, also

_knowdldas "Chickie"
526 _Dickinson.Stréét,
Philadelphia, Pa. . .
Phones _HO.7=9136 .
Philadelphia Police.

. Department.#241.666 _
FBI #219 686B

Confidential Informant T-1 advised that at
approximately 3:15 p.m., January 23, 1964, FRANK NARDUCCI
and FRANK MONTE were in the vieinity of 8th.and Christian
Streets looking for ANGELO BRUNO, but were unable to locate
him, R S '

Confidential Informant T-1 advised on January 30, -
1964, that there was a floating crap game operating in Fhila-
delphia which was being run by AUGUSTINE MAZZIO, who was
assocliated with the followlng persons: ‘ ‘

FRANK SINDONE

FRANK LOSCALZO

FRANK NARDUCCI

FRANK MONTE .

JOHN. CAPPELLO

JOSEPH LAZZARO

Confidential Informant T-1 advised that on February
5, 1964, ANGELO BRUNO had a series of meetings at Pilccolo's .
500 Club, llth and Christian Streets, at which time informant
learned that ANGELO BRUNO wanted Attorney HERMAN BLOOM to
handle FRANK NARDUCCI's pending numbers case before the :
Philadelphia courts but that after a discussion with Philadel~
phia bail bondsman ALBERT SCHWARTZ, BRUNO changed his mind
and assigned NARDUCCI's case to Fhiladelphia attorney ROBERT
GABRIEL, L

T-1 advised that at approximately 2:30 p.m.,
February 17, 1964, FRANK NARDUCCI spoke with ANGELO BRUNO,
'NARDUCCI, according to PH T-1, discussed with BRUNO on this
occasion a floating crap game which he and FRANK SINDONE were
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active in in Philadelphia and NARDUCCI asked BRUNO whether
or not they should readmit one of the operators of the game.
who originally became disassociated and whe 18 now desirous
of getting back in., Informant stated that BRUNO approved
the unknown person's return to the game,

FRAK ICOLETTIL

—Resldence: 2946 South Broad Str@et

_ _Philadelphia, P&, T T
“Pennsylvania Vehicle Registration 517 94R,
1963 Black Cadillac, F@ur Door ,

Confidential4inf@rmant T 1 advised that he observed

FRANK NICOLETTI speaking with ANGELO BRUNO at the corner of
1lth and Christian Streets in front of Piceolo's 500 Club,
on January 15, 1964. BRUNO, according to informant,.
indicated to NICOLETTI that he would see him at ALFONSG )
MAI@BIELLO*& barber shop later during the day. At approximately»
1. p.m., FRANK NICOLEPTTI entered the barber shop and spoke
- with BRUNO, At 1:50 p.m., BRUNO and NIGOLETTI left the

barber shop and departed from the area in. NIG@LETTI'S car.

Confidential Informant T-1 advigpd that BRUNO
wag in t@lephonic contact with FRANK NICOLETTI at NICHOLAS
PICCOLO's 500 Club at approximately 1:15 p.m. Subsequently
during the day, ANGELO BRUNO had a discussion with FRANK
NICOLETTI and NICHOLAS PICCOLO concerning the recent = .
arrival of PAT MASSI from Italy. MASSI, according to ,
informant, arfived from Italy by beat on Thursday, January
16, 1964, and was confined in the Pennsylvania Hospital,
7th and Spruce Streets. BRUNO indicated that he and JOHN
SIMONE had visited PAT MASSI on Januvary 17, 1964, at the
hospital but that they were unable to talk with him because
MASSI did not have a private room. They further stated
‘that their conversation with MASSI was interrupted by the
arrival of MASSI's girl friend, namﬁ unkn@wn, who 1ives
in South Phila,d@lphia,o :

Confidential Informant T-1 advised that on January

22, 1964, ANGELO BRUNO and FRANK NICOLETTI went to Pennsyl-
vania Hospital to see PAT MASSI, Informant stated that at
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about 3 30 p.m., FRANK NICOLETTI and BHUN@ went to- Piccolo's
500 Club.

Confidential Informant T-7 advised that on January
23, 1964, BRUNO contacted FRANK NICOLETTI at ALFONSO .
MAIORIELLO's barber shop and NIGOLETTI dPOV@ BRUNO to
'BRUNO'S residence,

Confidential Informant T- l advised on February 4
1964, that he observed ANGELO BRUNO and FRANK NICOLETTI -
seated in BRUNO's car in front of Penn J@rsey Vending Company
at 8th and Catherine Streets.

Confidential Informants T-1 and T- 7 advised that
on February 7, 1964, FRANK NICOLETTI visited Penn Jersey
Vending Company and that NICOLETTI seemed very depressed
over the death of FRANK BAMIANO that morning .

Confidential Informant T-1 advised that on
February 17, 1964, FRANK NICOLETTI had a discussion with
ANGELO BRUNO in the vicinity of:8th and Catherine Streets
and that later in the day BRUNO and NICOLETTI went to ALFONSO -
MATORIELLO's barber shop where they stayed for. approximately
25 minutes. ‘

Confidential Informant T-7 advised that he observed
FRANK NICOLETTI at Penn Jersey Vending Company. on February
18, 1964, at about 11:20 a.m., and that at 11:30 a.m., BRUNO
'arrived Subsequently, at 12 noon, BRUNO and NICOLETTI =
departed the area together in BRUNO's car, T-1 advised on’
Pebruary 18, 1964, that he observed SUE BRUNO, ANGELO BRUNO
and FRANK NIC@LETTI entering the residence of ALFIA TESTA
on Garp@nt@r Stre@t e

Confidential Informant T-7 advised that FRANK
NICOLETTI chauffeured ANGELO BRUNO on February 19, . 1964,
and that he saw BRUNO get out of NICOLETTI's car at 8th and
catherin@ Streets at about 1:45. Informant stated that he
again observed NICOLETTI departing Penn Jer@@y Vending
Company at approximately 2:15 p.m. . )
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Confidential Informant T-1 advised that he
observed FRANK NICOLETTI at Penn Jersey Vending Company. on
_February 26, 1964,  Subsequently, he obsgerved both NICOLETTI
and BRUNO departing at about 12:40 p.m., and again returning
at 1:15 p.m. At 1:45 p.m.,, NICOLETTI and BRUNO again left
and BRUNO returned aleone at 2: 50 pomo

~ Confidential Informant T-1 advised that on
February 28, 1964, ANGELO BRUNO and PAT MASSI were in ANGELO
BRUNO's car at about 12:20 p.m., and in the vicinity of 8th’
and Christian Streets, they drove by FRANK NICOLETTI and
shouted to him that they would be at Piccolo's 500, Club”
_and that MAX WEISBERG was going t0 see them thére at 1 p.m.,
‘at- which time NICOLETTI should also be present. At approxi-
mately 2 p.m., T-1 advised that he observed PAT MASSI 'ANGELO
BRUNO, MAX WEISBERG and FRANK NICOLETTI seated.at a table :
1ocated to the rear of Piccolo's 500 @lub at 1llth and
Ghristian Streets.

confid@ntial Informant T-1 advis@d that on February
29, 1964, he observed FRANK NICOLETTI entering T40 Christian
Street., Informant further stated that NICOLETTI received a
telephone call while at 740 Christian Street from ANGELO
BRUNO and NICOLETTI was instructed to get MARIO RICCOBENE,
JOSEPH TANITSKY and JOSEPH PICCOLO and to advise them that
they were to meet BRUNO at 740 Christian Street at 1 p.m. -
Informant stated that about 1:05 p.m., he cbserved FRANK
 NIGOLETTI and NIGHOLAS PIGG@LO talking at 7&0 Ghristian Street

FRANK "BLINKY“"ALERM@
211 South.. Linrd \Boulevard. .
Upp@r Darby, Pa,

Gonfid@ntial Informant T 1 advised that at about
1 a.m., January 30, 1964, a meeting was held in the back room

of the Friendly Bar at 8th and Washington Avenue, Philadelphia;
between SAMUEL MARGOLIS FRANK PALERMO, SALVATORE AVENA, FELIX

DE TULLIO, ANGELO BRUN@, CARL IPPOLITO, JOHN SIMONE RALPH S
KATZ JEFF NEUMANN and. AL SIEVERBERG AE R AR
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Confidential Inf@rm&nt T 1 advised on February
19, 1964, that ANGELO BRUNO indicated he was with FRANK
PALERMO at the Priendly Bar, 8th and Washington Avenue,
- during the -evening of February 18, 1964, with FRANK
- PALERMO, - Informant also stated th&t BRUNO digtributed
tickets for the Philadelphia Aréna closed TV eircuit of
the LISTON-CLAY fight. BRUN.“S group would. be sitting in
_Section Left, Row 3.

““Business: ‘:Pi@eglo“a 500 Glub
“11ith and_( Christian Str@ets, )
Philadelphia, Pa,

‘ Canidential Informant T- 1 advised that ANGELO
BRUNO had a series of meetings at. Piccola's. 500 Club on
January 13, 1964, and that JOSEPH PIGG@L‘ was" present in the
bar during th@ m@eting, _ o

T-1 advised that on February 24, 1964 ANGELO
BRUNO contacted JOE BUCK, that .is, JOSEPH PICCOLO, at.the
500 ¢lub, te cancel a tW© @"elgek app@intm@nt BRUNO had
Sch@dul@d for the 500 Club:

.NIGH@LK§%;;;OQLO alse

known . as. Nicé%x@gck
Residence: 1019 Fitzwater Street,.

Philadelphia, Pa.

Business° Picc@loks 500 Clwub,

“1ith and Christlan Sbreetsg

Philad@lphia&mPao T

Pennsylvania Vehicle Registratien #745 728,

1963 Black TW@ door Cadilla@' - .
Gonfid@ntial Inf@rm&mt T~1 advised that on- January

13, 1964, while ANGELO BRUNO was on the premises. of - Picccla's;

500 Club, 11lth and Ghrlsti&n pr@eba, NIGﬁOLAS PICG@LG stated

- N
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to ANGELO BRUNO, "I hear you got ROCCO SGAFIDI off., ”. BRUNO
acknowledged that he did and stated that ROCCO had told v
AL SCHWARTZ that he had’ two counts against him in New’ ‘Jersey
but AL SCHWARTZ found out there’ were 15 counts against .
SCAFIDI in New Jérsey as well as some in Las Vegas. BRUNO
then stated,; "I . got myself in the middle doing TESTA and
SAM SCAFIDI a faver getting ROCCO out of trouble." At
2:05°p.m,; ANGELO BRUNO spoke to ANTHONY PICCOLO, JOSEPH
PICCOLO and NICHOLAS PICCOLO alone and he _8poke ‘with: them,
according to 1nfermant, in Italian., At 2:15 p.m., NICHOLAS
'PICCOLO made a telephone call from the 500 Club and" returned
to ANGELO BRUNO and told him that "He will be here soon."

A short time later, at 2:55 p.m., LU LU ESPOSITO arrived.

and it was evident that ESPOSIT@ was the person called by
‘NICHOLAS PICCOLO at 2:15 p.m., ESPOSITO then spoke privately
with BRUNO from 3:05 p.m. to 4 :05 p.m., in the back room of
Piceelggs 5@0 Club. ' B

_ ' S advi ed that he learned @n January 18 1964
that 'FRANK NICOLETTI and NICHOLAS PICCOLO had a dlscussion
“with 'ANGELO BRUNO. concerning the return. of PAT MASSTI from

- Italy. Informant stated that BRUNO had a private talk
between 2:30 and 2:50 p.m., with FRANK NICOLETTI and NICHOLAS
PICCOLO, PICGOLO left BRUNO at approximately. 2:50 p. me

Genfld@ntial Informant T-1 adviged that while
ANGELO BRUNO was having a series of meetings at Piccolo's
500 Club on February 5, 1964 NI@E@LA@ PIGGOLO was present
at Piccolo’ 8 .500 Club.

Confidential Informant T-1 advised that on February :
29, 1964, ANGELO BRUNO had a discussion with NICHOLAS PICCOLO
and FRANK NlG@LETTI, at T40 Christian Street. Lo e

\RIGGOBENE .

idences 728 Carpenter Street
*Philadelphia, Pa, T e e

' V@hiele R@gi@ﬁ?&tion 577~ 954

Gonfid@ntial Inf@rmant T-1 advised that MARIO
RICCOBENE told ANGELO BRUNG on February. 20, 1964, that his
grandfather died and was buried on F@bfu&ry 19, l96h and
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that his brother, "LITTLE BARRY" RICCOBENE, obtained leave
from the Eastern State Penitentiary to. abttend the funeral.
FRED DE ROSSI, Deputy Sheriff, had custody of "LITTLE HARRY"
while HARRY att@nded the funeral and informant stated ‘that .
'DE ROSSI grew up in "LITTLE HARRY“ RICCORENE's neighborhood.
"LIPTLE BARRY" was reéturned to the pénitentiary in the late
afternoen of February 19, 1964,

Confidential Informant T-1 advised that MARIO
RIGCOBENE spoke with ANGELO BRUNO on February 27, 1964,

Confidential Informant T~1 adviged that MARIO‘
RICCOBENE spoke with ANGELO BEUNO on FPebruary 28, 1964, and
informant learned that "LITTLE HARRY" RICCOBENE was scheduled-
to be transferred from Fhiladelphia prisen to, federal custody,
with incarceration in Cleveland, @hl@a

‘ T-1 advised on February 29, 1964, that he learned
that when "LITTLE HARRY" RICCOBENE attended the wake of his
grandfather in the custedy of FRED DE ROSSI, HARRY conducted
a few meetings at John's Vending, 9th and Fitzwater Streets
and lat@r the same day, at Dante and Luigi's Restaurant,
HABRY gave a dinner for 30 p@@pleo

Gonfid@ntial Informant T-1 advised that on
February 21, 1964, MARIO RICCOBENE had a private discussion
of about 40 minutes duration with ANGELO BRUNO in the
v1cinity of 8bh and Catherine Streets..

,2@%0 South 13th Street.
.Philad@lphia, Pao

e g -~’.;-,»«

Gonfld@nbial Informant T-1 advised that he learned
from AL COPELAND on February 26, 1964, that ‘ANGELO BRUNO and
COPELAND had. visited with JOSEPH RUGNETTA on Wednesday evening,
Februgry 26, 1964, and that RUGNETTA had recently returned
from Miami, Fla,f,‘9 where he was vacationlngo

\
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ROGCO MFIDI

Residence: 911 South 8th Street

Philadelphla, =2 S
~Pregently Confined: Moyamensing

e e T

.Prison, Philadelphia, Pao

PSS > ieme gy

Sitr e

Gonfid@ntial Inf@rmanb T- 1 adVlS@d that on January
13, 1964, while ANGELO BRUNO was present at Piccolo's 500
C¢lub, 11lth and Christian Streets, NICHOLAS PICCOLO stated to~
,BRUNOs "I heard you got ROGCO SCAFIDI off." BRUNO acknowledged

“this and stated that ROCCO had told AL SCHWARTZ that he had-
two counts against him in New Jersey, but AL SCHWARTZ sSubse-
quently found out there were 15 counts against ROCCO in New

- Jersey and some in Las Vegas., BRUNO also stated, "I got myself
in the middle doing TESTA and SAM SCAFIDPI a f&vor getting
ROCCO out of trouble." BRUNO indicated that ROCCO 1is
"mentally sick" to do these things and that "ROCCO will
Qt;ra,ighten out for a while and go back d@ing it againov

\QQQ,SQuth‘Sth Street
\ ‘ Philad@lphi&, Pao

Gonfid@ntial “Informant -1 advised on January 13,
1964, that ANGELO BRUNO made efforts to get ROCCO SBAFIDI
out of tr@ubl@ on behalf of SAM SCAFIDI and PHIL. TESTA

Confidential Inf@ymant P-1 ‘advised on. February 6,
1964, that ALFRED TEZZI and ANGELO BRUNO had a eenversation
concerning SAM SGAFIBI BRUNO indicated that SAM SCAFIDI
has cancer and that he does not have long to go: SCAPIDI's
doctor is believed to be Dr., FETTER, possibly THEODORE. FETTER,
255 South 17th Street, or FERDINAND FETTER, 322 South 21st .
_Street. IEZZI said that SAM SCAFIDI sent: for him when
SCAFIDI was in the hospital the previous week and SCAFIDI
wanted IEZZI to arrange for an appointment for him with.
another-doctor in order to be re-examined.  BRUNO 1nstructed
TEZZI to let SCAFIDI be re-examined by another doctor Just
te please him but for SCAFIDI to return to Dr. FETTER
because he 1s near death, \
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lB‘O'W@st ‘Church Road
TEIRIHS;—Pa s e s ‘
~.-Bmpteyed-as Motion Plcture Projectienlst :

with IATSE Union, 1317 Vine Street,

Philadelphia, Pa., apd Manager @f

Penn Jersey Vending Company,

775 South 8th strret, Philadelphia, Pao

From infoﬁmatign e@ntinually furnished by
Confidential Informants T-l, T-2 and T-T, it appears that
RALPH SCHWARTZ is in daily contact with ANGELO BRUNO and
his services are utilized both as a chauffeur for BRUNO and
as BRUNO's g@n@r&l manager for th@ Penn Jersey Vending ‘
Company- :

'“710“P“esid@nt Avenup'
“Lawrence - Tewnship, N. Je
“FBIL #355 389 L
-**Phil&delphia Police
Departm@nt #199 782

v’*n..._,-"_r S R

- .a\,.,‘,,w TR ST

Confidential Infe:mant T-7 advised that JOHN SIMONE
from Trenton, N, J., driving a white Cadillac bearing New "
Jersey license GE8~769, picked up ANGELO BRUNO at approximately .
12 noon on January 17, 1964,

Confidential Informant T-1 advised on January 18,
1964, that ANGELO BRUNO and JOHN SIMONE had visited PAT MASSI
at the Pennsylvania Hospital, Tth and Spruo@ Streets, on -
January 17, 1964,

. Confidential Informant T-1 advised that on January
30, 1964, a meeting took place in the back room of the Friendly
'Bar, 8th and Washington Avenue, Philadelphia, at 1 a.m..
Informant stated thos@ present at the msetlng were: s
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SAMUEL MARGOLIS
- FRANK. PALERMO
SALVATORE AVENA
FELIX DE TULLIO
ANGELO BRUNO.
CARL IPPOLITO
JOHN SIMCNE
RALPH KATZ
JEFF NEUMANN
AL SILVERBERG

Further d@talls as reported by T- l can be found in
Section ¢, ."Associates," under SALVATORE AVENA

_J@sg§§§§§N1TSKY, also
kno Mickey

42 Levefllng Circle DPlV@

s St

Gmmm,Pm

~PhoRe: TE 9-7978

“EMploy@r°'Gord@n Davis Linen Supply

Company, 11lth and Oxford Streets,

Philadelphia, Pa.

Fhone: Peplar 3-2500

'Phllad@_ghia Police Department #289 086
G@nfid@ntlal Inf@rmant T 1 a@vised that ANGELO

BRUNO spoke with MICKEY TANITSKY on January 20, 1964, and

that BRUNO wanted TANITSKY to contact EDDIE FRANK, a former

neighbor of JOSEPH ZAVOD, who is one of the victims in

BRUNO's @xt@rtionmé@nS@iracy case, EDDIE FRANK would in

turn contact ZAVOD in an effort to get ZAVOD to go to ANGELO

BRUNO's attorney, THOMAS MC BRIDE, for the purpose of "telling

the truth" about the federal extortion case., BRUNO indicated

that concerning his present case, he was net interested in

anyone but PHILIP TESTA and himself, ANGELO BRUNO, TANITSKY

and EDDIE FRANK were going to see ZAVOD on January 21, 1964,

after which TANITSKY was to contact BRUNO at his Fe51dencea

Concerning EDDIE FRANK, informant stated that he manufactures
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‘sport coats on Race Street under the name Himmelstein and
Company. HIMMELSTEIN is FRANK's father-in-law who 18 now
deceased, and'FRANK inkerited the business,

Confidential Informant T-1 advised that on
January 24, 1964, ANGELO BRUNO met MICKEY TANITSKY at
ALFONSO MAIORIELLO's barber shop atf12335 Pt

, Confidential Informant T-1 advlised that on February
19, 1964, ANGELO BRUNO met with MICKEY TANITSKY at ALFONSO
MAI@RIELLQ'S b&Pb@P @h@po

‘Confidential Informant T- 7 advised that MICKEY
TANITSKY was in the vicinity of 8th and Christian Streets
at approximately 1 p.m. on February 20, 1964, loaking for
ANGELO BRUNO, but BRENO was unavailabl@o

7 -1 again advised that on February 0% 1964 he
observed FRANK D'ATTILIO, MICKEY TAH@TQKY; AL GQPELAND and
ANGELO BRUNO standing by TANITSKY's car at approximately
1:30 pom. Subsequ@ntly, TANITSKY and. ‘BRUNO departed in-
TANITSKY'S car, - It appear@d £6 informant that TANITSKY
wag driving’ BRUNO to some unknown ‘Tocation far the' purpose
of meeting one of TANITSKY*% fri@ndso,

T-»l ‘advised that on Febpumy 993 196@ ANGELO
BRUNO contacted FRANK NICOLETTI at 740 Christian Street at
'appweximat@ly 12:30 pomos and instructed NICOLETTI to
contact MARIO "RICCOBENE, JOSEPH TANITSKY and JOSEPH PICCOLO
and to have them meet with BRUNO at 740 Christian Street at
1l p.m,

1Q1Q‘Carp@nt@r Street
E,ladblphia, Pa., T ’
Presently ; Incarcerated o6n Federal -Charge
at Philadelphia Detention G@nteﬁ, ,
Car: 1963 Black Cadillac, two door,
Pennsylvania Registration 373-37P

FBI #22651

3’.4‘.‘.4@
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Confidential Infermant T-1 advised on February 6,
1964, that ALFIA TESTA, wife of PHILIP TESTA, stated that her
husband, PHILIP, is peeved that he is not getting her wail
and that there dr@ twa guards at the prison who are giving
him "a bad time." BRUNO, according to informant, assured
ALFIA that her atbgrn@ys are presenting argum@nts on
February 13, *96& and that her husband should be out of
prison shortly. BRUNO to61d ‘BLFIA, according to 1nformant,
that if she needs anythlng, &h@ snauld let him know
immediately.

‘ Confidential Informant T~7 &dVlS@d that on February
18, 1964, RALPH SCHWARTZ, office manager of Penn Jersey
Vending Company, drove ALFIA TESTA to the Philadelphla~
Detention Center to visit heér ‘husband, PHILIP, According to
informant, ALFIA waB very angry that NIGKY SCARFO only
received a six month sentence for killing someone and her
nusband has already served four months for nothing and is
»atill in jail

\alﬂﬁwknmfnga% Jimmy
Lincoeln_Road
‘:ﬁiﬁéiana,wmo,J
Ph@n@° A 6- 77&1
Car: Buiek, Néw Jersey
R@gistration GKG 155

T Genfidenti&l Inf@rmant «1 advised. that at - -
&pprgximaﬁely 3¢05 p.m,, February 7, 1964, ANGELO BRUNO
parked his automobile by ALFONSO MAIORIELLO’S barber shop
and was a@c@mpani@d by JAMES | TURCO .

' Confidential Inﬁormanb T- l a@vised that on February
8 1964, ALFIA TESTA took a bus from 13th an@ Filbert Streets
'with her two children for Vineland, N, J, The’ daughter of
JAMES TURCO, 'ANTOINETTE, wWas to plck her up and drive her to

her in-laws to instruct them that ANGFLO BRUN@ desir@d that
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Aggrtm@nt "1010-A . -
Philadelphia, Pa.
Employment Sales Manager,
Cadillac Linen Service,
2741 North 6th Street,
~Philadelphia, Pa.
Car: 1962 White Oldsmoblle 88,
Pennsylvania Reglstration 526 79N
FBI #135 8826
Phll&d@lphi& Police B@partm@nt #37025

oo Ty

o Gcnfidentlal Informant T 7 adv1sed that on
December 21, 1963, MAX WEISBERG attempted to contact ANGELO
BRUNO for the purpose of inquiring as to how BRUNO felt since
his r@turn from Italy.

Tt di o

o confidential Informant T l advised that MAX WEISBERG
attempteéd to contact ANGELO BRUNO in the vicinity of 8th and’

- catherine Streets on January 22, 1964, with negatlve ‘results.
Subsequ@ntly, 'BRUNG contacted MAX WEISBERG at Cadillac Linen
‘Company and set up a meeting between BRENG and WEISBERG for
the night of January 21, 1964,

- Confidential Informant’ T l advia@d that on. February
7, 1964, MAX WEISBERG attempted to contact ANGELO BRUNO with
negative résults at 12520 p.m. - Subsequen*ly, "BRUNO and
WEISEERG met at Pénn Jersey Vending Company at approximately
5 p.m., where th@y cenfewred pﬁivately for more. than two hours.

pe1 advised that on Febvuavy 10, 1964 ANGELO
BRUNO and MAX WEISBERG met at Penn Jersey Vending Company
where they had a. discussion for m@f@ than an hour.

Confidentlal Inf@rm&nt T 1 advised that MAX
WEISBERG att&mpt@d t£6 éontact ANGELO BRUNO at’ approximately
1:30 p.m. and 3:45 p.m., in the vicinity of 8th and Catherlne
Streets with negative r@sulte, ,

TP 1 advised that on February 28 1964 ANGELO BRUNO,

while 'in the company of PAT MASSI, told’ FRANK NIGOLETTI that
he was going to meet MAX WEISEERG at Piccolo's ‘500 ‘¢lub at
1 p.m. Informant stated that at approxxmat@ly 2 p.m,, he
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observed PAT MASSI, BRUNO, WEISBERG and NIGGLETTI seated at
a table located to the rear of Piccolo's 500 Club.

D, CRIMINAL ACTIVITIES:
1. Polibical Gorruptien o |

Confid@ntial Informant T—l advised on December 26
1963, that ANGELO BRUNO indicated he would like to see
Gongressman "BARRETT succeed 48 the head of the Democratic
City Committee.  BRUNO deflnitgly ‘indicated that he did
not want Senator CLARK to head:this committes. He also. |
said that he would prefer DILWORTH (former¥ Philadelphia
-Mayor RICHARDSON DIDWQRT&)E who will do favors on occasion,

2, Court Pixes

. Gonfldential Informant T- 1 advised that while .
ANGELO BRUNO was present ‘in the 500 €lub, 1llth and Christian
Streets, on January 13, 1964, NICHOLAS PICCOLO t£61d “BRUNO,

"I heard you got ROCCO &SAFIDI off." . BRUNO -acknowlédged he
‘dld, ‘saying ROCCO had told AL QGHWARTZ that he had two
counts againgt him in New Jersey.. Subsequently AL SCHWARTZ . .
found out that thereé wWere 15 counts agalnst SCGAFIDI in New
Jersey as well ds some in Las” ‘Vegas. " BRUNO completed his
statement by saying, "I got ‘mysélf in the middle by doing .~
TESTA and SAM SCAFIDI & favor getting ROCCO outb of trouble."”
PRUNO indicated that both SAM SGAFIDI and - TESTA had interceded

to get R@GG@ bCAFIDI h@lpa
T-1 advised that NIGHOLA" CARF09 who 18 living (>@¥
with his mothér on Georgila Iy itic Cigg, N, J., . -
 CHUCK (LNU) and "CHICAGO LOUiE““W@Pe PrEsSent™ @t Piccolo's

500 Club on January 13, 1964, MCHICAGO LOUIE" told ‘BRUNO

that he, CHUCK and LITTLE NICKEASEARFO ‘had an appointment

WLan JOHN PATRICK WALSH if his office for 3: 45 p.m.

e
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confidential Informant T-1 advised that on February
5, 1964, ANGELO BRUNO met at Piccelo's 500 Club with a
" number of people. Present were NICHOLAS SCARFO and his
co-defendants, "CHICAGO LOUIE" and CHUCK, who had to appear
in court during the day on 'an involuntary manslaughter
charge. BRUNO, according to informant, expected SCARFO
to be sentenced. Seated at one table were CHARLES VILOITI
and the three BUCK brothers, NICHOLAS, JOE and MIKE PICCOLO,
At this time SCARFO, JOE PICCOLO and BRUNO went to the side
dining roou and conferred privately. Shortly thereafter, -,
bail bondsman AL SCHWARTZ and Attorney HERMAN BLOOM arrived

with MICHAEL GRASSO, JR., and BRUNO annouriced to thése peérsons

that NIGHOLAS SGK3F®'ﬁad”réCeived'a"é to 23 month sentence
for ‘involuntary manslaughter and that NICHOLAS SCARFO's
attorney, JOHN PATRICK WALSH, had made a deal with the
judge who heard the case, Judge HAGAN, According to -
iriformant, AL SCHWARTZ, the bail bondsman, and JOE MORRELL
had spoken to Judge HAGAN and that Judge HAGAN had refused
to“list@h;‘Statiﬁgfhe”had,made'&”dédl“With;WALSHTfor“aT_-

6 to 23 month séntence and no additional préssure would -
' change the sentencé. Judgé HAGAN, according to informant,
had picked WALSH as the attorney hé wanted to represent
NICHOLAS SCARFO and that HAGAN would deal only with WALSH

for the 6 to 23 month sentence.

" AL SCHWARTZ statéd to BRUNO thé following cori-
¢eérning FRANK NARDUCCI's numbers case which was to be held

on February 14, 1964:

It 18 a4 humbers case and NARDUCCI was to'get a
pésbpéﬁem@ﬂt*in"oﬁdéPTﬁ@“S@ﬁfa“mdreffaVoﬁébIé"date;”that»L
18, according to the informant, a more favorable jJudge.
At this point BRUNO statéd that Attorney HERMAN BLOOM would
"handle FRANK NARDUGGI's“nﬁﬁbeﬁs7éase.but»AL7SCHWARTZ” .
interrupted BRUNO and statéd that he has made efforts in ’
regard to NARDUCCI and wanted another attorney to handle it,
namely, ROBERT GABRIEL, At this point SCHWARTZ and BRUNO
1éft the group and conferred privately and subsequently’
informant learned that BOB GABRIEL was going to handle
NARDUCCI'sS numbers case, .
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2o Loan Sharking

b@nfldential Informant T-1 advised that he learned
on January 21, 1964, that JOHN CAPPELLO, associate of ANGELO
BRUNO, had ltﬁt a considerable amount of money in a crap

gams operating then in Philadelphia and that CAPPELLO had

gone to RAYMOND MARTORANO to borrow $1, 000, 'BRUNO instructed

'MARTORANO, according to informant, not to loan CAPPELLO

the money unl@ss QAPPELLO fir&t saw BRUNO aboub it.

During the sane day, T-l l@avn@d that MIKE
MARRONE from the San. Francisco Club, 705 or TO7 Mountain
Street, attempted to borrow $1,000 from RAYMOND MARTORANO.

on- this ‘date BRUNO instrdcted MARTORANO only to lénd MARRONE

$500, charge him $50.00 interest, and collect $25 00 per
week, The money, accovdimg to’ 1nfopmant would coune from
PRANK D'ATTILIO, an active lean shark in South Philadelphia.
Later in the day, MARTORANO and FRANK D'ATTILIO met with
MIKE MARRONE and gave him $450, that 1s, the $500 loan less
the - $5O 00 retained as advance 1nb@r@sb payment .

‘ Confidential Informant T-1 learned on January 24
196h ‘that RAYMOND MARTORANO adV1B@d ANGELO BRUNO: that ‘he
had loéaned JOHN CAPPELLO $1,000 on January 23, 1964, as' a
reault of CAPPELLO's heavy losses at a Floating crap game
in Philad@lphiaa o

that RAYMOND MARTORAN@ was: g@ing to glvc SQLLV GLEANER owner
of the Open. Door cafe, $13,500 for the purpose of puvchasing
a storé on the northwest corner of 12th and Sansom Streets,
Philadelphila.

4, Crap Game

' : ‘ G@nfid@ntial Informant T 9 advised on December 19,
1963, that he recently learned that a crap game 1s “operating
nightly in’ Phoenlxvill@, Pa., ‘and that Friday, Saturday and
Sinday nights are the nights most of the shooters are
attending. He adviszed that this game i being run by
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(FNU) SINDONE, (FNU) GIBSON and FRANK NARDUCCI, Informant
stated that his source of information revealed that ANGELO
BRUNO is the person who actually controls the game and
receives most of the monlies reaped from %amea

Conflidential Informant T-1 adVLged on January 30,
1964, ‘that there is currently a floating crap game operating
in the city of Philadelphia, which is being run by AUGUSTINE
MAZZIO in conjunction with the following associates: ,

FRANK SINDONE
PRANK LOSCALZO -
FRANK NARDUCCI
FRANK MONTE
JOHN CAPPELLO
JOSEPH LAZZARO

Informant stated that CAPPELLO is still gambling
heavily at the game in addibion to working at it and is
currently in debt.

T-1 advised on P@bruary 17, 1964, that FRANK -
NARDUCCI spoke to ANGELO BRUNO concerning a floating crap
game which he and FRANK SINDONE were active in in the.city
of Philadelphia. WNARDUCCI asked BRUNO i1f "they" should readmit
one of the operators of the game who had become disagsoclated
with it and now is desirous of getting back in,

;54-
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6. BRUNO's Association with Prize. Plghter CHARLES. SONNY LISTON9
Former World Heavyweight Champlon ' .

Confidential Informant PH” qu adv1sed that at :
1 00 “@oMo g January 30, 1964, the” follow;ng persons attended
| a meeting in the back room of the: Frlendly Bar, 8th and
I Washington Avenue, Phlladelph1a°~
SAMUEL MARGOLIS ’”__m
FRANK "BLINKY" PALERMO
. .- SALVATORE AVENA
.. FELIX JOHN DE TULLIO
ANGELO BRUNO
CARL "PAPPY" IPP?LITO”'”

JOHN SIMONE

RALPH KATZ, also known as TOMMY‘POLEY
JEFF NEUMANN
AL SILVERBERG

'f FRANK PALERMO was the last of the above=named persons
to arrive: at the Friendly Bar., When PALERMO arrived, he went
dlrectly to the back room and remained a short wh:.le9 and
then returned to the bar. When he returned to the bar, DE-
TULLIO in a loud voice and in the presence of FOLEY, NEUMANN,
and SILVERBERG asked, "Did SAPPY (alias of SAMUEL MARGOLIS)
sign those:papers?" PALERMO replied,. "No." Then PALERMO
and DE TULLIO returned to the back room to join MARGOLIS,
AVENA9 BRUNOg IPPOLITO, and SIMONE. - o

Informant noted that SAMUEL MARGOLIS and SALVATORE
AVENA are part=owners of CHARLES SONNY LISTON,
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E. LEGITIMATE ENTERPRISES

1. Penn Jersey Vending C°mPany9_“?~vj
+. 8th and Catherine Streets,.pAg*';__ o
Phlladelphlag Pa,: _ o e

- Confidential Informant PH‘TmI adv;sed that he.
learned on January: 14, 1964, that the 10 shares of Penn. Jersey
Vending. Company -which 'were: controlled by MICHAEL BRUNO, ..son.
of ANGELO BRUNO, had' been turned .over to.SUE BRUNO, wife of
ANGELO. BRUNO ,on- October 1, 1963, and that.as of January 1k,
1964, SUE BRUNO was the. owner on.: record of all. the. shares of
Penn Jeréey Vendzng Companyo,m__m_.ﬂh . T

Informant further adv1sed that ‘an’ electlon of
offleers was held in‘October 1963; .with MICHAEL GRASSO, JRo,
nephew of ANGELO. BRUNO,. as pres;dent, ‘RALPH SCHWARTZ. as :
v1ce=pr351dent, and SUB BRUNO as. secretaryutreasurer,‘J

o Informant further adv1sed that Penn Jersey Vendlng
Company for tax return. purposes. would lndlcate a.profitrefy .. .
$7,000" forﬁflscal year 1963, o LS, T

oLt In addltlon9 1nformant learned that SUE BRUNO
would show-a- $5,000 capltal lnvestmentgwlth a capltal gain .
of $2, 000, DiE v

o It was also learned by lnformant that Penn Jersey
Vendlng Company would pay $1,400 1n corporatlon taxes for
fiscal year 1963, , i : :
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i. Lyndy's Luncheonette
742 Christian Street
Philadelphia, Pa.

2. Public. Telephones Utilized by ANGELO BRUNO

__ Confidential Informant PH. T=7 advised.that
ANGELO BRUNO. on January 14, 1964, obtained $4,00 in change
to make..a long distance. telephone call from the. pay telephone
located at Alfonso Maiorello's .Barber Shop. S

v Confidentialmlnformant.PHYT=l;advieedfthat.on

vJanuaryrl3, 1964, ANGELO BRUNO was -observed by him making

several telephone calls. from.a pay.booth located on .the
southwest. corner of. 10th and.Snyder Avenue.

MConfidentlal lnfofnant'PH T-=1 advised that on

'Januafy 18, 1964, ANGELO BRUNO at approximately 1:05 p. m.

made a long dlstance telephone call from the public telephone
located. on the premises of Giardino di Torino Restaurant,

.8th and Catherine Stree'ts9 Phlladelphla9 Pa.

.BRUNO, accordlng to. Confidential Informant PH T 7,
utlllzed thls same telephone on January 289 1964, .

Go TRAVEL.

Confidential Informant PH T-1 advised on January 16,

1964, that ANGELO BRUNO desired to obtain liberalization-
- of hls travel restrictions while under Federal bond, " BRUNO

indicated that he desired to return to Italy for the purpose
of opening a laundry business and that he would like to remain
in Italy for six or seven months out of each year and spend '
the balance of the time in the United States.

j As51stant U, S Attorney Jo. SHANB CREAMER .. advmsed
SA JOSEPH Ao VERICA that ANGELO BRUNO'filed a petltlon on

-
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December 31, 1963, with the U. S. District Court, Eastern
District of Pennsylvania, for. the. purpose of permlttlng him
to travel to Miami, Fla.,, while on bond in order for him to
travel .to Mlaml, Fla., while' on bond in order for him to
properly supervise his wife's invested interest in Miami
Pest. Control.Corporatlon, 840. Northeast. 79th.. Street, Mlaml,
Fla. . ... o . : .‘

ASSlStant U S, _Attorney. J.. SHANE. CREAMER adv;sed

SA. ROBERT W.. HOLMES. on. January.28,..1964,. that. ANGELO BRUNO

notified him that he was .leaving the Phlladelphla area the night
of January.28,.1964, for Miami, Fla.,. and will return to the
Philadelphia. area on February 4,.1964, o

o 'Confldeﬁtlal;InformantuPHmTeY"adviéed February: ¥, )
1964, that ANGELO. BRUNO.returned. to,Philadelphiamfrom’a'

. tripito.Miami.on. February 3, 1964 in. the company of CHARLES

and MADELINE COSTELLO and BRUNO's w1fe, SUE, Informant:
stated _that BRUNO. spent .the. week., prlor to. February 3, 1964,

'in Florida..

S Confldentlal Informant PH T=1 advised on February 21,
1964 ‘that ANGELQ BRUNO.had been "out of town" the entire day
of Pebruary 20, 1964, and returned home at 5:00 a.m., On
Friday, February 21, 1964, Informant did not know where
BRUNO had gone, A
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UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Philadelphia, Pennsylvania
April 2, 1964

ANGELO BRUNO

is a person intimately acquainted with the daily
affairs of ANGELO BRUNO.,

is a person whose interests are closely aligned
with those of ANGELO BRUNO.

is a person intimately acquainted with the dally
affairs of ANGELO BRUNO.,

is a person intimately acquainted with the daily
affairs of MAX WEISBERG.

is a person whose interests are closely aligned with
those of PETER MAGGIO.

is a person connected with the Philadelphia bail
bond business.

is a person Intimately acquainted with the daily
affairs of ANGELO BRUNO.

is an associate of RUSSELL BUFALINO,

is a person acquainted with illegal gambling

activities in the Philadelphia area.

is a close acquaintance of PHILIP TESTA and
numerous close associlates of ANGELO BRUNO,

is a South Philadelphia resident of Sicilian
extraction known to have been éngaged in criminal
activities throughout his life.

is deceased, and was known during his lifetime to
be a close assoclate of numerous Italian hoodlums. -
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ANGELO BRUNO

learned on February 19, 1964, that ANGELO BRUNO had a dis-
cussion with his son MICHAEL, MICHAEL was telling his
father about a singer entertaining at Gino's on Walnut
Street between 15th and 16th Streets in Philadelphia by the
- name of VALERI., ANGEIC BRUNO told his son MIKE that enter-
Jbainer FRANK SINATRA would be the person who would be able
. toe push VALERT, MICHAEL then told his father that while
‘he, MICHAEL, is a personal friend of VALERI, he is neverthe-
less not interested in pushing him., BRUNO then told MICHAEL
that SKINNY (PAUL EMILIO D'AMATO} would be able to bring
VALERL-te the-attention of FRANK SINATRA, RRUNO further
stated that he, BRUNO, knows SINATRA, but SKINNY knows him
better, o ' S

- JOSEPH "MICKEY'" TANITSKY

Confidential source number two advised that on
January 20, 1964, ANGELO BRUNO had a discussion with assoclate
MICKEY TANITSKY comcerning Bureawu case entitled, "ANGELO
BRUNO ANNALORD, aka, ET AL, ANTI-RACKETEERING - EXTORTION -
CONSPIRACY," It appeared to confidential source that BRUNO
wanted TANITSKY to make arrangements to relay a message” from
ANGELO BRUNO to JOSEFH LOUILS ZAVOD, who was & victim in the
- above extortion-consplracy matter, RRUNO wanted ZAVOD to
meet with his attorney THOMAS MC BRIDE, BRUNO told TANITSKY
that ZAVOD would have to write MC BRIDE a letter stating that
he desires to speak with MC ERIDE and that it would be good
1f ZAVOD would go directly te MC BRIDE's office for the
interview, .

It appeared to confidential source that TANTITSKY
wag going to contast a third party named FRANKIE (INU) and
FRANKIE was. to relay to ZAVOD-that BRUNO only wanted him to
tell the-truth.to MC BRIDE concerning BRUNO's and TESTA’'s

assoclatlon in the above matber, <o
 BRUNO indicated to TANITSKY that he was not inter-

ested in any of the other defendants in this case with the
exceptlons of himself and close associate PHILIP TESTA,

-
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ANGELO BRUNO

learned on February 19, 1964, that ANGELO BRUNO had a dis-
~cussion with his son MICHAEIL, MICHAEL was telling his
father about a singer entertaining at Gino's on Walnut
Street between 15th and 16th Streets in Philadelphia by the
name of VAILERI, ANGELO BRUNO told his son MIKE that enter-
- Jtainer FRANK SINATRA would be the person who would be able
-to push VALERI, MICHAEL then. told hig father that while
‘he, MICHAEL, is a personal friend of VALERI, he is neverthe-
- less not interested in pushing him., BRUNO then told MICHAEL
that SKINNY (PAUL EMILIO D'AMATO} would be able to bring
 VALERI-to the attention of FRANK SINATRA, BRUNO further
stated that he, BRUNO, knows SINATRA, but SKINNY  knows' him
better., T . ‘ -

JOSEFH "MICKEY" TANITSKY

Confidential source number two advised that on
January 20, 1964, ANGELO BRUNO had a discussion with assoclate
MICKEY TANITSKY concerning Bureau cage entitled, "ANGELO
BRUNO ANNAIORO, aka, ET AL, ANTI-RACKETEERING = EXTORTION -
- CONSPIRACY." It appeared to confidential source that BRUNO
wanted TANITSKY to mak@'ar@angement@<t@-@@lay & mesgage from
ANGELO BRUNO to JOSEPH LOUTS ZAVOD, who was & victim in the
- above extortion-conspiracy matter., RRUNO wanted ZAVOD to
meet with his attorney THOMAS MC BERIDE., BRUNO told TAWNITSKY
that ZAVOD would have to write MC EBRIDE a .letter stating that
he desires to speak with MC BRIDE and that 1t would be good
1f ZAVOD would go directly to MG BRIDE's office for the
interview,

It appeared to confidentisl source that TANITSKY
was golng to contact a third party named FRANKIE (INU) and
FRANKIE was. te relay to ZAVOD- that -BRUNO only wanted him to
tell the - truth.to MC BRIDE concernirng BRUNO!g and TESTA's
assoclation in the above matter, - ‘ S e e

 BRUNO indicated to TANITSKY that he was not inber.

ested In any of the other defendants in thils cage with the
exceptlons of himself and c¢lose associate PHILIP TESTA,
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